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شرکت نیروکلر در نظر دارد 6 هزار عدد بشــکه 220لیترى  مورد نیاز خود مطابق با مندرجات موجود 
در وب سایت رسمى شــرکت را از طریق مناقصه عمومى تامین نماید. از این رو از کلیه تامین کنندگان 
درخواست مى شود پیشنهادات مالى  خود را حداکثر تا روز دوشنبه به تاریخ 1402/11/30 از طریق ایمیل
یا به صورت پاکت در بسته به واحد انتظامات شرکت نیروکلر به آدرس  inquiry@nirouchlor.com

اصفهان- فلاورجان- شهرك صنعتى اشترجان - پلاك 223 ارسال نمایند.
 وجهتضمینشرکتدرمناقصه3,000,000,000ریالمى باشد که مى بایست به صورت چک صیادى در وجه

شرکت نیروکلر(شناسه ملى 10260276866) به تاریخ 1402/12/28 ارایه گردد.
هزینه این آگهى بر عهده برنده مناقصه مى باشد.

نیروکلر در رد یا قبول پیشنهادات مختار است و ارسال پیشــنهادات فنى و مالى هیچگونه حقى براى 
پیمانکاران ایجاد نمى کند.

 کلیه تامین کنندگان محترم جهت کسب اطلاعات بیشتر مى توانند به وب سایت شرکت نیروکلر به آدرس 
www.nirouchlor.com بخش مناقصات و مزایدات مراجعه و یا با شماره تلفن 37100-031 داخلى 

202  تماس حاصل فرمایند.

 باتوجه به اینکه جلسه مورخ 1402/11/15 مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده  شرکت مذکور به حد نصاب لازم 
جهت اتخاذ تصمیم نرسیده است . لذا بدین وسیله  و براى دومین بار از کلیه سهامداران  شرکت دعوت مى شود در 
جلسه مجمع عمومى عادى بطور فوق العاده  شرکت ، که در تاریخ 1402/12/08 در ساعت 10:00 صبح  در محل به  
آدرس:  اصفهان / شهرستان جرقویه / روستاى رامشه / ساختمان نیکان / کد پستى 8178134648   پلاك 1889

طبقه اول برگزار مى گردد حضور بهم رسانید .
دستور جلسه : 

انتخاب اعضاى اصلى هیات مدیره
انتخاب بازرس قانونى شرکت براى سال مالى 1402

انتخاب روزنامه کثیرالانتشار  
استماع گزارش حسابرس  و بازرس قانونى شرکت در خصوص سال منتهى به اسفند 1401

تصویب ترازنامه و حساب سود و زیان منتهى به سال 1401
تصویب بودجه اصلاحى سال  1402 و بودجه پیشنهادى 1403

سایر مواردى که در صلاحیت مجمع عمومى عادى به طور فوق العاده  باشد.
( در صورت حضور وکیل سهامدار در جلسه ارائه کپى برابر اصل وکالتنامه رسمى الزامى است )

مناقصه شماره ۰۲/۲۳۱۱/۰۰۱- م

تامین ۶۰۰۰ عدد بشکه ۲۲۰ لیتری

آگهی دعوت نوبت دوم  مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده
 شرکت خدماتی شهرک صنعتی رامشه ( سهامی خاص )
 به شماره ثبت ۷۲۶۷۹ و شناسه ملی ۱۴۰۱۱۶۷۲۴۲۶

شرکت نیروکلر

دعوت کننده : هیئت مدیره

در غرب خبرى هست!
۶

گردشگران در تعطیلات اخیر، مناطق سردسیر استان را قرق کردند

در صفحه در صفحه ۷۷ بخوانید بخوانید

عرضه اوراق با نرخ سود ۳۰ درصد تمدید نمی شود آزادی ۱۲۵۵ زندانی در اصفهان با دستور رییس قوه قضاییهجهان نما اگر گوشی شارژ نمی شود...استان چرا آفتاب می تواند حالمان را خوب کند؟تکنولوژی سلامت

 ذوب آهن مدافع 
هوادار را هوادار را 
به خدمت به خدمت 
گرفتگرفت

۲

۲

وقتی مردان در 
سیبل خشونت 
قرار می گیرند

مهر باطل بر چرخه 
باطل جمع آوری 
کودکان خیابانی

ناکامی طارمی در جام 
ملت ها گران تمام 

۷می شود

       

خط خط 22 به خاص ترین  به خاص ترین 
ایستگاه خطایستگاه خط11 رسید رسید

دستگاه حفار مترو امروز وارد میدان امام حسین(ع) می شوددستگاه حفار مترو امروز وارد میدان امام حسین(ع) می شود

۲

مدیرمدیر کلکل بهزیستیبهزیستی استاناستان اصفهاناصفهان

 دردر گفتگویگفتگوی اختصاصیاختصاصی    بابا « «نصفنصف جهانجهان»:»:

۳

سالروز ولادت حضرت امام حسین (ع) مبارک باد 

چه کسانی باید 
در خوردن انار 
احتیاط کنند

ید 
ر 

خدماتبهزیستی با مردم
نیستند چندانآشنا

تغییرات سبک زندگى باعث شــده که این بار مردان 
در دایره خشــونت قرار بگیرند و اکنــون این قضیه 
متفاوت تر از قبل باشد. با نگاهى به عبارت «خشونت 
خانگى» اینگونه برداشت مى شــود که قربانیان این 
خشونت حتماً زنان هســتند چون زنان هستند که در 

مواجهه با خشونت از سوى همسرانشان...

۲

کودکان خیابانی

بآذذوب  ذوبآوب ذ
۳

۵
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عرضه اوراق با نرخ سود
30 درصد تمدید نمى شود

چینى ها امسال
 به ایران نیامدند

خبرخوان
میزان پیشرفت طرح هاى 

انتقال آب 
فارس | ســخنگوى صنعت آب با تشریح 
پیشــرفت 5 خط انتقال آب دریا به فلات مرکزى 
گفت: خط اول موســوم به واســکو 97/5 درصد 
پیشــرفت فیزیکى دارد، خط اصفهان 64 درصد 
پیشرفت فیزیکى ثبت کرده است، خط فارس در 
فاز اول 17 درصد پیشرفت فیزیکى دارد، و دو خط 
کریدور شرق و خط دوم واسکو نیز به ترتیب 13 و 5

درصد پیشرفت فیزیکى دارند.

کارت هاى بنزین استانى 
نشده اند

خبرآنلاین | مدیرعامل شرکت ملى پخش 
فرآورده هاى نفتى برخى شــایعات مطرح شــده 
درباره استانى شدن کارت هاى هوشمند سوخت را 
تکذیب کرد. جعفر سالارى نسب  گفت: استانى شدن 
کارت هاى هوشمند سوخت واقعیت ندارد. وى اظهار 
کرد: هموطنان مى توانند بدون هیچ گونه محدودیتى 
از طریق کارت سوخت شخصى در همه استان ها 
سهمیه سوخت خود را دریافت و سوخت گیرى کنند.

چرا پورصمیمى
 سیمرغ نگرفت

برخى انتخاب هاى هیات داوران  برترین ها|
در اختتامیه جشنواره فیلم فجر تعجب علاقمندان 
به سینما را در پى داشت. در حالى که انتظار مى رفت 
ســعید پورصمیمى با ایفاى نقش پرویز دهدارى، 
سیمرغ بلورین بهترین بازیگر نقش اول را به خانه 
ببرد، اما این جایزه به ارسطو خوش رزم براى فیلم 
«صبح اعدام» رسید. بحث هایى درباره چرایى این 
انتخاب در فضاى مجازى به راه افتاده است و در یک 
اظهارنظر جنجالى سکانس «نامتعارف» بازى سعید 
پورصمیمى در فیلم «برادران لیلا» عامل این اتفاق 

دانسته شده است.

سایپا سیتروئن مونتاژ 
مى  کند 

گجت نیوز|سیت گروه خودروسازى سایپا 
مدتى قبل اعــلام کرد طى قرارد بــا دانگ فنگ 
به عنوان شــریک تجارى سیتروئن در چین، قصد 
دارد خودرو ســیتروئنXR-C۳را با نام سیلک در 
ایران مونتاژ و به بازار عرضه کنــد. اکنون خبرها 
-C۳حاکى از آن است که سایپا علاوه بر سیتروئن
XR، طرح مونتاژ سیتروئنC۵Xرا نیز در دستور کار 

خود قرار داده است. احتمالا سایپا مونتاژ سیتروئن 
C۵Xرا نیز همانند سیلک در کارخانه سایپا کاشان 

انجام خواهد داد.

بیزینس جدید ایلان 
ایلان ماسک، مالک کنونى  گجت نیوز |
توییتر یا ایکس کنونى اخیــراً در این پلتفرم اعلام 
کرد تا چند ماه دیگر به جاى شماره تلفن خود، فقط 
از ایکس براى ارسال و دریافت پیام و تماس صوتى 
یا تصویرى اســتفاده خواهد کرد. در صورتى که 
ایلان ماسک این کار را انجام بدهد، بقیه را مجبور 
به پرداخت مبلغ 8 دلار به صور ماهانه براى تماس 
با خود مى کند و عملاً باعث مى شود ارتباط با او به 

بیزینسى براى ایکس تبدیل شود. 

آمار عجیب توقیف موتور 
مهر |  ســرهنگ احســان مؤمنى معاون 
عملیات پلیس راهور تهران بــزرگ گفت: از 18
دى  تا به امروز حــدود 226 هزار اعمــال قانون 
موتورسیکلت در شهر تهران داشــته ایم و در این 
مدت تعداد 10500 موتورســیکلت که سه تخلف 
عبور از محل ممنوع، ناخوانا بودن و مخدوشى پلاك 
و تردد در خطوط ویژه داشتند به پارکینگ ها منتقل 
شده اند. همچنین 15000 دستگاه موتورسیکلت که 
راکبین آنها تخلفاتى به غیر از سه تخلف ذکر شده 

بالا را داشته اند نیز توقیف ساعتى شده اند.

وزیر امور اقتصادى و دارایى درباره اینکه آیا انتشار اوراق 
گواهى خاص با نرخ ســود 30 درصدى براى ماه هاى 
آینده هــم ادامه مى یابد؟ اظهار کرد: قرار نیســت این 

سیاست ادامه دار باشد.
خاندوزى افزود: انتشار اوراق گواهى خاص با نرخ سود 
مذکور، سیاســت موقت بانک مرکزى است و تا سقف 
مشخصى عرضه مى شــود و به محض خاتمه سقفى 
که بانک مرکزى براى عرضه این اوراق از سوى شبکه 
بانکى تعیین کرده، فروش اوراق دیگــر قابلیت ادامه 
نخواهد داشــت؛ چون این سیاست براى سپرده خاص 

پروژه هاى ویژه تعریف شده است.

خاندوزى گفت: در ماه هاى پایانى سال، تقاضاى پول 
براى سرمایه در گردش افزایش مى یابد، از سوى دیگر 
تنگناهایى براى اختصاص اعتبارات و تســهیلات نیز 
وجود دارد. لذا انتشــار این اوراق خاص با نرخ سود 30

درصد کمک مى کند تا نقدینگى لازم براى پروژه هاى 
خاص با بازدهى بالا، تامین شود و همزمان براى مردم 
جذابیت ایجاد مى کنــد، این طرح کمــک مى کند نا 
نقدینگى به جاى سفته بازى به بخش تولید منتقل شود. 
این اقدام از یک سو به اختصاص سرمایه ها در خدمت 
تولید کمک مى کند و از سوى دیگر به کاهش نقدینگى 

و مهار تورم منجر خواهد شد.

مدیرکل دفتر بازاریابى و توســعه گردشگرى خارجى 
معاونت گردشگرى از افت شدید تورهاى ورودى خبر 
داد و گفت: جنگ غزه و اتفاقات سیاسى بر گردشگرى 
ایران تاثیر مستقیم داشته و در تعطیلات سال نو چینى 
در بهمن ماه با کنسلى تورهاى ورودى از چین روبه رو 
شدیم.. مسلم شــجاعى گفت: براى بهمن ماه که در 
زمره زمان هاى کم مسافر ما به حساب مى آید یکى از 
بازارهایى که براى جــذب آن هدفگذارى کردیم چین 
بود اما اتفاقاتى که در کشــور رخ داد و بویژه جنگ غزه 
و مکمل آن اتفاقى که در کرمان رخ داد، ســبب شد تا 
شرکت ها و آژانس هایى که تور چینى داشتند با کنسلى 

این تورها روبه رو شوند. 
او ادامــه داد: بایــد بگویم کــه درحال حاضــر تعداد 
آژانس هایى کــه تور چین بــراى عید بهاره داشــته 
باشند، خیلى خیلى کم است اما ما برنامه اى براى سقر 
اینفلوئنســرهایى داریم که فالوورهاى میلیونى دارند. 
این اینفلوئنسرها قرار است در بازه زمانى بهمن و اسفند 
امسال و حتى بهار ســال آینده به ایران سفر کنند و از 

جاذبه هاى دیدن کنند . 
شجاعى عنوان کرد نه تنها بازارهاى اروپا و آمریکاى 
لاتین و… را نداریم بلکه تورهاى چین نیز حداقل تا دو 

ماه دیگر تورهایشان را کنسل کرده اند. 

مریم محسنى
امروز روز موعود براى رســیدن دســتگاه حفار مترو به 

بزرگترین ایستگاه خطوط مترو در شهر اصفهان است. 
این دستگاه که در حال حفارى تونل هاى خط دوم مترو 
است امروز به ایستگاه امام حسین (ع) خواهد رسید که 
به گفته مدیر عامل ســازمان قطار شــهرى اصفهان و 
حومه عمیق ترین ایســتگاه خطوط متروى اصفهان نیز 

محسوب مى شود.
آنطور که سیدمحســن واعظى فر بیان کرده: براى خط 
دو متروى اصفهان به طول 24/7 کیلومتر، 23 ایستگاه 
طراحى شده و در حال احداث اســت و 42 رام قطار نیاز 

دارد.
تکمیل خط دوم مترو بر اساس پیش بینى ها قرار است 
هفت سال به طول بیانجامد اما تازه ترین خبرها از سمت 
متولیان قطار شــهرى و طبق تلاش هاى انجام شــده 
حاکى است که قرار اســت احداث خط دوم مترو زمان 
کمترى به خود اختصاص دهد و پیــش از موعد برنامه 

ریزى شده به سرمنزل مقصود برسد.
گرچه بر اســاس گفته هاى مدیر عامل ســازمان قطار 
شهرى، مباحث مالى، احداث خط دوم قطار شهرى را تا 
حد زیادى تحت الشعاع قرار مى دهد اما براى کاهش زمان 
احداث خط دوم، راهکار جدیدى هم برنامه ریزى شده و 
به همین خاطر دستگاه حفار مکانیزه (TBM) در دو جبهه 
شــامل جبهه غربى با قطر 9/5 متر و دو دستگاه جبهه 

شمال با قطر هفت متر فعالیت خود را آغاز کرده است. 
شاید بتوان گفت امروز یکى از خاص ترین روزها براى 
خط دوم مترو اســت چرا که این بخش از حفارى مترو 
منحصر به فردتر از مابقى مســیر است و ایستگاهى که 
امروز قرار است شاهد رسیدن مترو باشد شامل بیشترین 
عرض سکو است و عمیق ترین تراز ریل نیز از آن عبور 

مى کند.
مدیرعامل سازمان قطار شهرى اصفهان و حومه در تأیید 
این موضوع اعلام کرده: خاص ترین ایســتگاه از نظر 
موقعیت مکانى در قلب شهر تاریخى اصفهان و نخستین 
ایستگاه تبادلى شبکه خطوط مترو نصف جهان از دیگر 
ویژگى هاى ایستگاه امام حسین (ع) خط دوم متروى این 

کلان شهر است.
وى با اشاره به سایر ویژگى هاى خط دو متروى اصفهان 
نیز گفته: پیچیده ترین روش اجرا شــامل ترکیب تمام 

روش هاى متداول و نوین در اجراى ایستگاه ها و استفاده 
از روشــى خلاقانه و مبتکرانه در اجرا در ایســتگاه امام 
حسین (ع) که نمونه مشــابه داخلى و خارجى ندارد، از 

جمله این موارد است.
خط 2 مترو اصفهان یک خط درون شــهرى است که از 
خیابان زینبیه در شمال شرقى شهر اصفهان آغاز شده و با 
عبور از خیابان هاى زینبیه، لاله و هاتف، میدان امام على 
(ع)، خیابان نشاط و فلســطین به ایستگاه دروازه دولت 
مى رسد و در این ایستگاه با خط یک تقاطع خواهد داشت 

و پس از طى مسیرى به طول 24٫4 کیلومتر به خیابان 
کهندژ در غرب اصفهان مى رسد. ابتدا قرار بود خط مسیر 
زرین شهر،فولادشهر و فلاورجان و شهر ابریشم بعلت 
جمعیت بیشتر افتتاح شــود ولى به خط 3 مترو اصفهان 

تعویق داده شد.
بر اساس گفته هاى مدیران شهرى احداث هر کیلومتر 
از این خط حدود 400 میلیارد ریال هزینه دارد و اگر این 
هزینه ها به موقع برســد خط دو مترو نیز پیش از موعد 

مقرر روى ریل اجرا خواهد افتاد.

دستگاه حفار مترو امروز وارد میدان امام حسین(ع) مى شود

خط 2 به خاص ترین ایستگاه خط1 رسید صادرات عربستان
 به ایران صفر است

سخنگوى کمیسیون توســعه تجارت  ایلنا |
خانه صمت از تجارت غیــر نفتى 50 میلیارد دلارى 
ایران و 15 کشور همســایه در 10 ماهه امسال خبر 
داد که نسبت به مدت مشــابه با رشد 1/8 درصدى 
همراه بوده است. سید روح اله لطیفى گفت: امارات 
با فروش 17 میلیارد دلار ، ترکیه با 6 میلیارد دلار ، 
روسیه با 1/5 میلیارد دلار، عمان با 778 میلیون دلار 
و پاکستان با 527 میلیون دلار ،  پنج کشور نخست 
در بین همسایگان براى فروش کالاهاى مورد نیاز 
کشــورمان بودند . در این مدت عربســتان به ایران 

کالایى نفروخته است.

توییت جدید رئیسى 
به زبان چینى  

رئیس جمهورى اسلامى ایران در پیامى  ایسنا|
به زبان چینى که در حســاب کاربرى او در شــبکه 
اجتماعى ایکس منتشر شده، سال نو چینى را به ملت 
و دولت این کشور تبریک گفت. «شى جین پینگ» 
رئیس جمهور چین نیز روز یکشنبه، چهل و پنجمین 
سالگرد پیروزى انقلاب اسلامى را به همتاى ایرانى 

خود تبریک گفت.

پرکارترین مرد
 این روزهاى ایران!

حضور على آقامحمــدى، عضو  برترین ها |
مجمع تشخیص مصلحت نظام در مراسم اختتامیه 
جشنواره فیلم فجر با واکنش هاى مختلفى در فضاى 
مجازى روبرو شده است. علاوه بر اقتصاد که حوزه 
تخصصى آقامحمدى اســت، این اواخر او با وجود 
مشغله کارى فراوان بار دیگر به عضویت هیات مدیره 
اســتقلال درآمده و اخیرا هم عکسى از او به همراه 
مهدى تاج در جلسه ســتاد توانمندسازى محلات 
کمتر برخوردار در حوزه فوتبال منتشر شده است. این 
تصاویر باعث شد تا کاربران به او لقب «پرکارترین 

مرد این روزهاى ایران» را بدهند.

استخدام 92 هزار نفر
 در آموزش و پرورش

رضامــراد صحرایى وزیــر آموزش و  فارس |
پرورش با تأکید بر اهمیت توجه به نیروى انسانى در 
آموزش و پرورش، اظهار کرد: تا پایان سال آینده 92
هزار نفر در آموزش و پرورش کشــور جذب خواهند 
شــد که از این تعــداد 72 هزار نفــر از طریق آزمون 
اســتخدامى ماده 28 و مابقى ایــن معلمان از طریق 
دانشگاه فرهنگیان به آموزش و پرورش سطح کشور 

خواهند پیوست.

مدیرعامل دیجى  کالا
 آزاد شد

خبرآنلاین | در پى تشکیل پرونده قضایى براى 
دیجى کالا مدیرعامل این مجموعه  براى ساعاتى 
بازداشت شــد و اکنون با تعیین قرار تامین متناسب 
آزاد است. تاریخ 19 بهمن ماه، در پى انتشار تصاویر 
توهین آمیز به مقدســات از برخى محصولات ارائه 
شده در ســایت دى جى کالا، دادستانى تهران علیه 
این شرکت اعلام جرم کرد. پس از آن، دیجى کالا 
با انتشــار یک بیانیه به این اتفاق واکنش نشان داد. 
در این بیانیه، ضمن عذرخواهى از مردم بابت وجود 
کالاهاى یک فروشنده خاص، نوشته شده که از این 
پس نظارت بیشتر و سخت گیرانه ترى بر کالاهاى 
عرضه شده در این فروشگاه صورت مى گیرد. حواشى 
این اتفاقات به همین جا ختم نشد و افراد نامشخصى 
با شعارنویســى روى دیوارهاى مقابل دفتر دیجى 
کالا در تهران، نشــان دادند که خشمگین هستند و 
حتى کارکنان دیجى کالا را تهدیــد کردند. پس از 
این اتفاقات، حالا رئیس هیات مدیره دیجى کالا از 
بازداشت مدیرعامل این فروشگاه اینترنتى بزرگ با 

حکم دادسراى امنیت خبر داد. 

لادن ایرانمنش

تغییرات سبک زندگى باعث شده که این بار مردان در 
دایره خشونت قرار بگیرند و اکنون این قضیه متفاوت 
تر از قبل باشد. با نگاهى به عبارت «خشونت خانگى» 
اینگونه برداشــت مى شــود که قربانیان این خشونت 
حتماً زنان هســتند چون زنان هســتند که در مواجهه 
با خشونت از ســوى همسرانشــان به مراجع قانونى 
راهى مى شوند. اما خشونت نه تنها از سوى مرد به زن 
بلکه از سوى زنان علیه مردان نیز اعمال مى شود ولى 
مردان به دلایل گوناگون از جمله فرهنگى، حیثیتى و 
پرهیز از مسخره شــدن و... این خشونت را کتمان مى 
کنند. طبق تحقیقات دانشگاهى از هر 10 مرد سه نفر 
مورد آزار جسمى و یا روحى همسرانشان قرار مى گیرند. 
امروزه منابع قدرت و نقش ها در خانواده دســتخوش 

تغییر شده است.

تا پیش از این هر وقت که صحبت از همســر آزارى و 
تبعات ناشى از آن مى شــد همه ذهن ها ناخودآگاه به 
سمت آزار و اذیت زنان از سوى همسرانشان مى رفت 
و کمتر کســى باور مى کرد که مردان هم مى توانند از 
سوى همسرانشــان مورد آزار و اذیت قرار گرفته و چه 

بسا از همسرانشان کتک هم بخورند.
اما حالا با گذشــت حدود یک دهه از آخرین بارى که 
پزشکى قانونى به صورت رســمى آمار کتک خوردن 
مردها را از زنان اعلام کرد باز هم کارشناســان آسیب 
شناســى و جامعه شــناس ها معتقدند همسر آزارى یا 
خشونت علیه مردان نه تنها کمتر نشده بلکه بیشتر هم 
شده است و علتش هم تغییر سبک زندگى مردان است.
این عددها گرچه هیچوقت به شــکل رسمى و واضح 
منتشر نشده اما این یک واقعیت است که زندگى امروز و 
تغییر رفتارها باعث شده مردان بیش از پیش مورد آزار و 

اذیت قرار بگیرند.گرچه این آزارها بیشتر شامل آزارهاى 
روحى و روانى مى شود و به ندرت به شکل فیزیکى است 
اما مردانى هم هســتند که در دایره ده درصدى کتک 

خوردن از همسرانشان قرار مى گیرند.
مصطفى اقلیما، مددکار اجتماعى این نکته را بهتر روشن 
مى کند. او با تائید این موضوع مى گوید از وقتى پسران 
در انتخاب همسران خود به ملاك هاى اقتصادى بهاى 
بیشترى دادند و همراه با خانواده هایشان امر ازدواج را 
حسابگرانه پیش برده و حاضر شدند براى داشتن یک 
زندگى آماده و مرفه سراغ دختران و زنانى بروند که به 
لحاظ اقتصادى به قول خودشــان فول امکانات باشند 

خشونت علیه مردان هم در جامعه بیشتر شده است.
به گفته این مددکار، در یک دوره، مردان تمام تصمیمات 
را مى گرفتند اما وضعیت فعلى با توجه به این تغییرات 
باعث شــده که اقتدار مردان کمتر و کمتر شود و نقش 

مردان وابسته به درآمد زن در خانه کمتر و کمتر شود. 
 بر همین اساس با کمرنگ شــدن این نقش، ابهت و 
اقتدار مردان هم کمتر و کمتر شــد و علیرغم رضایت 
قلبى مرد از تامین بخش قابــل توجهى از هزینه هاى 
زندگى توسط همسرش، ضمیر ناخودآگاه مردان دنبال 
هویت گم شــده خود مى گردد. به خاطــر همین این 
دســته از مردان عصبى تر و پرخاشگرتر شده و دائماً  با 
کوچکترین بهانه اى دعوا و درگیرى بزرگى را در فضاى 
خانواده رقم مى زنند دعواهایى که گاه منجر به کتک 

خوردن مردان هم مى شود»
اقلیما معتقد است البته به خاطر ضعف جسمى زنان در 
برابر مردان برخوردهــاى فیزیکى هم اگر بین طرفین 
صورت نگیرد، اثرات روحى و روانى شوهرآزارى که حتى 
گاه در قالب برخوردهاى کلامى زوجین اتفاق مى افتد 

آثارى ماندگار حتى تا زمان مرگ فرد در ذهن او دارد.

وقتى مردان در سیبل خشونت قرار مى گیرند

خورشید کیایى
جمع آورى و ساماندهى متکدیان خیابانى از سال 78 در 
دستور کار نهادهایى همچون شــهردارى، بهزیستى و 
نیروى انتظامى قرار گرفت. از آن زمان تا کنون به دلیل 
مشکلات قانونى هر ساله تعدادى از این افراد که جمع 
آورى مى شوند پس از مدت کوتاهى مجددًا به خیابانها 

برمى گردند.
اخیراً دادســتان کل کشــور با هدف صیانت از حقوق 
کودکان و برخورد جدى با شــبکه هاى مجرمانه فعال 
در حوزه تکدى گرى و زباله گردى اطفال و نوجوانان در 
حالى دستور پاکسازى چهره شهرها از پدیده تکدى گرى 
صادر کرده که تا پیش از این بــا وجود محدودیت هاى 
قانونى نمى  شد امید چندانى به اثربخش بودن برنامه ها 

در این زمینه داشت.  
پدیده تکدى گرى به دلیل عوامــل مختلف اقتصادى، 
روانى، اجتماعى و فرهنگى ایجاد مى شود که مهمترین 
دلایل بــروز این پدیده فقــدان کار، بیمــارى، اعتیاد، 

مهاجرت و... است. 
این گروه از اقشــار جامعــه در برخى مــوارد به دلیل 

مشکلاتى که فرد و خانواده متکدى با آن روبرو هستند و 
همچنین شکاف عمیق طبقاتى، ضعف فرهنگى و کافى 
نبودن درآمد رو به این اقدام مى آورند، البته در مواردى 
نیز گروه هایى با هدف ارتکاب جرم و جنایت، توزیع مواد 
مخدر و در  پوشــش تکدى گرى فعالیت مى کنند.اما با 
وجود اینکه سالیان زیادى در این رابطه سخن گفته شده، 
چرخه جمع آورى کودکان و متکدیان هنوز هم در حال 

چرخش است و دور باطلى دارد.
اما به نظر مى رسد بخشــنامه اى که حجت الاسلام و 
المسلمین موحدى منتشر کرده این بار مهر باطلى بر این 
چرخه باطل بزند. بخشنامه با هدف احیاء حقوق عامه و 
به  منظور رعایت کرامت و صیانــت از حقوق کودکان و 
نیز برخورد جدى با شــبکه هاى مجرمانه فعال در حوزه 
تکدى گرى و زباله گردى اطفال و نوجوانان، منتشر شده 
و در آن خطاب به دادستان هاى مراکز استان ها، بر اتخاذ 
تدابیر پیشگیرانه و اعمال نظارت بر عملکرد دستگاه هاى 
اجرایى و ضابطــان قضایى و تعقیب تــرك فعل هاى 

ارتکابى تاکید شده است.
در بخشى از این بخشــنامه همچنین به دستگاه هاى 

مرتبط با این قضیه دســتور داده شده که ضمن استفاده 
از ظرفیت  کارگروه اســتانى نظــارت و پیگیرى حقوق 
عامه» و با همکارى و مشارکت استاندارى، فرماندارى، 
شهردارى، اداره کل کار، حفاظت محیط زیست، دانشگاه 
علوم پزشــکى، فراجا، ســازمان هاى مردم نهاد داراى 
صلاحیت و اداره کل بهزیســتى به عنوان متولى اصلى 
و قانونى حمایت از اطفال و نوجوانان در معرض خطر و 
مشــارکت نهادهاى حمایتى و اجرایى و با رعایت کامل 
ملاحظات اخلاقــى، اجتماعى و رســانه اى، کودکان 
زباله گرد و متکدى و مراکز تمرکز و اسکان آنان از طریق 

بهزیستى و سایر دستگاه هاى مسئول شناسایى و ضمن 
تهیه بانک جامع اطلاعات هویتى، نسبت به غربالگرى 
تخصصى آنان اقدام و متناســب با نتایج حاصله و لحاظ 
شرایط اجتماعى و خانوادگى هریک، حسب مورد، تدابیر 
حمایتى و قانونــى از جمله معرفى به مراکز ســازمان 
بهزیســتى و کمیته امداد امام خمینى(ره) اتخاذ گردد تا 
حسب مورد نسبت به رفع وضعیت مخاطره آمیز، آموزش، 
توانمندســازى، حرفه آموزى و نیز ممانعت از بازگشت 
دوباره طفل یا نوجوان  به وضعیت ســابق اقدامات لازم 

را به عمل آورند. 

مهر باطل بر چرخه باطل جمع آورى
 کودکان خیابانى 
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روزانه 1000 اصفهانى به تماشاى
 فیلم هاى جشنواره  رفتند

آزادى 1255 زندانى در اصفهان 
با دستور رییس قوه قضاییه 

برخورد با 2 عضو هیأت
 اجرایى انتخابات

رئیس ستاد انتخابات اسـتان اصفهان گفت: برخورد 
لازم بـا 2 عضـو متخلـف هیـأت اجرایـى انتخابات 
استان اصفهان انجام شـد. محمدرضا جان نثارى در 
خصوص حضور این 2 عضـو هیأت اجرایى انتخابات 
در برخى از جلسات انتخاباتى داوطلبان گفت: در این 
زمینه بررسـى هاى لازم انجام، تذکرات قانونى داده 
شـد و مشـکل برطرف شـد. جان نثارى در خصوص 
برگزارى انتخابات شـوراى شهر بهارستان و تعدادى 
از روسـتاها نیز اظهار کـرد: به دلیل اینکـه نظارت بر 
انتخابات شـوراها بر عهده نمایندگان مجلس اسـت 
و این نماینـدگان خود درگیر انتخابات هسـتند براى 
جلوگیرى از هـر گونه شـائبه این انتخابات در سـال 

1404 برگزار خواهد شد.

تعیین 1400 مکان دولتى
 براى تبلیغات انتخابات 

دبیر سـتاد انتخابـات اسـتان اصفهان گفت: امسـال 
امـکان اسـتفاده داوطلبـان انتخابات مجلـس براى 
تبلیغات از مکان هاى دولتى فراهم شـده و براى این 
امر در استان اصفهان 1400 مکان در نظر گرفته شده 
است. مهدى سلیمانى با بیان اینکه تبلیغات انتخابات 
مجلس خبـرگان از 25 بهمن ماه آغـاز و به مدت 15 
روز ادامـه دارد، گفـت: تبلیغـات انتخابـات مجلـس 
شوراى اسلامى نیز از سوم اسفندماه آغاز و به مدت 7 
روز ادامه دارد. وى با بیان اینکـه مکان هاى تبلیغات 
داوطلبان تعیین شده است، گفت: همه باید به صورت 

مساوى از این ظرفیت استفاده کنند.

معضل خودروهاى
 فرسوده در اصفهان

سـخنگوى صنعت بازیافت و اسـقاط خودرو فرسوده 
کشور گفت: 13 مرکز اسقاط خودرو در اصفهان وجود 
دارد . جلال امینى فرد اظهار کرد: تعـداد 3/5 میلیون 
انواع خودرو فرسوده در کشور داریم که با از رده خارج 
کردن این تعـداد روزانـه 40 میلیون لیتـر در مصرف 
سـوخت صرفه جویى مى شـود. وى افزود: در استان 
اصفهان در حـال حاضر 13 مرکز اسـقاط فعال داریم 
که قادر خواهند بود در سـال 65 هزار خـودرو را از رده 
خارج کند و براى 300 نفر به صورت مستقیم اشتغال 

زایى فراهم کنند.

رجوع 348 نفر 
براى اهداى خون 

مدیرکل انتقال خون استان اصفهان به مراجعه 348 نفر 
براى اهداى خون به مراکز انتقال خون استان اصفهان 
در روز 22 بهمن اشـاره کـرد. کیان دهراب پـور اظهار 
کرد: همپاى حضور با صلابت مردم استان اصفهان در 
راهپیمایى روز 22 بهمن 1402، به دلیل کاهش شدید 
ذخیره خون در اسـتان اصفهان بـه 2 روز مراکز اهداى 
خون اسـتان به صورت فوق العاده فعالیت داشتند. وى 
افزود: از این رو 348 نفر از اهداکنندگان خون در 6 مرکز و 
پایگاه انتقال خون استان حضور پیدا کرده که از این تعداد 

284 اهداکننده، موفق به اهداى خون شدند.

بومى سازى 200 قطعه 
صنعتى راهبردى 

تاکنون بیـش از 200 قطعه صنعتى راهبـردى در مرکز 
فنـاورى دانشـگاه آزاد اسـلامى واحـد شهرمجلسـى 
بومـى سـازى شـده اسـت. رئیـس مرکـز فنـاورى 
دانشـگاه آزاد اسـلامى واحـد شهرمجلسـى گفـت: 
محققـان و پژوهشـگران این مرکـز فناورى بـا اتکا به 
دانش خـود ایـن قطعـات راهبـردى را کـه در صنایعى 
همچـون فـولاد و پلـى اکریـل کاربـرد دارنـد بومـى 
سـازى و دانش آن را از انحصارکشـور هایى نظیر ایتالیا 
وآمریکا خـارج کردنـد. مجتبـى عابـدزاده زواره افزود: 
دسـتیابى به دانش فنى این قطعات مى توانـد علاوه بر 
جلوگیرى از خروج ارز، کشـور را در دستیابى به فناورى

 راهبرى کند.

دریا قدرتى پور
قرار بــر مصاحبه نبــود. وقتى که در خــودرو مدیر کل 
بهزیستى اســتان اصفهان نشســتیم تا به همراه ناصر 
چاووشى به مرکز توانبخشى معلولان ذهنى سرى بزنیم، 
از فرصت به دست آمده استفاده کردیم و درباره موضوع 
زنان آسیب دیده با مدیر کل گپ زدیم. اگرچه چاووشى 
خواست بسیارى از این گپ و گفت منتشر نشود اما آنچه 
باقى ماند هم گفت و گوى نسبتاً طولانى شد از خدماتى 
که در خانه هاى امن به زنان آسیب دیده و خشونت دیده تا 
کودکان و نوجوانان آزاردیده اى که هنوز توانایى مستقل 
شدن را ندارند ارائه مى شود و بهزیستى آغوشش را براى 

آنها باز کرده است. 

آقاى مدیــر کل! چــرا در رابطه با 
توانمندســازى زنان ویژه و آموختن 
شغل و حرفه به آنها براى بازگشت 
به جامعه از سوى بهزیستى فعالیتى 

صورت نمى گیرد؟
ببینید! توانمند ســازى صرفــاً حرفه آموزى نیســت؛ 
توانمندسازى یعنى خدمات مشاوره اى، روان شناسى و 
خدماتى که مى تواند فرد را از هر لحــاظ آماده پذیرش 
جامعه کند. در واقع ما این افراد را درمان مى کنیم و این 
بخشى از توانمندسازى محســوب مى شود و حتماً قرار 
نیست این نوع زنان حرفه اى را بیاموزند. بهزیستى در دوره 
کوتاه مدتى که این زنان را نگهدارى مى کند در رابطه با 
مباحث قضایى و پزشکى شان به آنها کمک مى کند. این 
زنان معمولاً دوران کوتاهى در خانه هاى امن نگهدارى 

مى شوند و بعد از آن به مراکز دیگر ارجاع مى شوند.
دختران آســیب دیده اى که ســن 
کمترى دارند جداى از اینها نگهدارى 

مى شوند؟
بســته به نوع آســیب هر کدام از این ها تقســیم بندى

 مى شوند. برخى از این افراد به خانه هاى ارشاد ما مى روند 
و برخى ها به خانه هاى امن. سقف نگهدارى از این زنان 
و دختران هم در مراکز پذیرش دو ماه است. البته این در 
رابطه با دخترانى که سرپناه ندارند و یا مورد خشونت واقع 
شده اند فرق دارد و تا شش ماه هم این ها را نگهدارى مى 
کنیم و آموزش هاى فن بیان، موســیقى و آموزش هاى 

دینى به آنها داده مى شود.
پسران آســیب دیده هم دارید که 
تحت پوشش و سرپرستى شما قرار 

مى گیرند؟
بله، پسران آسیب دیده یا خشونت دیده هم تحت پوشش 
ما هستند و در مراکز ما نگهدارى مى شوند. این بچه ها 
در خانه هاى پسران تا سن 18 سالگى که سن ترخیص 
است نگهدارى مى شوند اما با توجه به اینکه در این سن 
امکان مستقل شدن ندارند، ما مکان هایى را تحت عنوان 
خانه هاى مستقل داریم که طرح ابتکارى استان اصفهان 
است و این پسرها در آنجا نگهدارى مى شوند تا استقلال 

پیدا کنند و یا ازدواج کنند.
نحوه شناسایى این افراد به چه شکل 
است؟ به خصوص در زمینه پسران 
بزرگتر که ممکن اســت آسیب هاى 

جدى ترى هم از لحاظ اعتیاد یا بقیه 
مسائل ببینند.

ما در این زمینه هم تدابیرى را اندیشیده ایم و مثلاً اگر پسر 
15 ساله اى از خانه فرار کند و به ترمینال یا فرودگاه یا هر 
نقطه اى برود ما او را به بهزیستى و تحت پوشش خودمان 

مى آوریم تا مافیاى مواد مخدر از آنها سواستفاده نکنند.
یعنى در ایــن نقاط ماشــین هاى 

اورژانس شما مستقر هستند؟
نه، این امکان را نداریم که خودرو اورژانس در این مراکز 
بگذاریم اما مسئولان این نقاط و پلیس ما را مى شناسند 
و سریعاً فرد مورد نظر را به ما معرفى مى کنند؛ تعاملاتى 

داریم که باعث مى شود این اتفاقات بیافتد.
آیا این تعاملات در حد انتظارات شما 

هست؟
ما گلایه اى از تعاملات بین دســتگاهى نداریم چرا که 
تنها خواسته ما معرفى خدمات بهزیستى است اما در حال 
حاضر به این میزان که مردم کمیته امداد را مى شناسند و 
به این سازمان کمک مى کنند بهزیستى به لحاظ شناختى 

در درجه کمترى است.
این نشناختن ها شــاید به واسطه 
بســته بودن درهاى بهزیســتى و 
تابو بودن مســائلى است که شما با 
آن ها ســر و کار دارید و دلتان هم 
نمى خواهد که مردم در جریان این
 آسیب ها قرار بگیرند، بنابراین نتیجه 
اش مى شود اینکه خیلى ها بهزیستى 

را نمى شناسند.
نه اینطور نیست.

شما مى گویید اینطور نیست اما حتى 
خواستار منتشر نشــدن بسیارى از 

حرف هایتان هم هستید.
ببینید! مشکل اینجاســت که ما نمى توانیم عکس یک 
بچه آسیب دیده را به همه نشان بدهیم یا خیرین بتوانند به 
راحتى با او صحبت کنند. بسیارى از این بچه هایى که در 
خانه هاى ما زندگى مى کنند در محله هاى عادى هستند 
که هیچکس از آن باخبر نیست و این به صلاح کودك یا 
بزرگسالى اســت که مى خواهد دوباره وارد جامعه شود.

مراکزى که نامشان مراکز شبه خانواده است باید مخفى 
باشند تا بعد از اینکه فرد مهارت هاى لازم را پیدا کرد بتواند 

به راحتى و بدون دغدغه وارد جامعه شود. 
آیا براى خیرین برنامه ندارید که از 
این مکان ها بازدید کنند و بیشتر با 

مسائل بهزیستى آشنا شوند؟
داریم روى این موضوع کار مى کنیم و در این یکسال که 
به عنوان مدیر کل بهزیستى اصفهان حکم گرفته ام سعى 
کرده ام که این مسائل را دنبال کنم و این اتفاقات بیافتد. 
در این مدت اطلاع رسانى بیشــترى کرده ایم و دنبال 
این هستیم که نماى بیشترى از بهزیستى را به خیرین، 
مدیران و مسئولان نشان دهیم. با توجه به اینکه تا پیش از 
این  بهزیستى را مدیران هم نمى شناختند اما ما توانستیم 
براى اولین بار در عمر بهزیستى، شوراى ادارى استان را 
به میزبانى بهزیســتى برگزار کنیم و در این بین بسیارى 
از اتفاقات را براى اولین بار رقــم بزنیم. با توجه به اینکه 

بهزیستى و فعالیت هاى آن دوجلوه دارد؛ یک جلوه زیبایى، 
نشاط، خوشحالى و انرژى است و جلوه دیگر مشکلات و 
ناراحتى اســت که در پى آن ایجاد مى شود اما همچنان 
با وجود تلاش هاى بســیارى که کرده ایم فعالیت هاى 

بهزیستى در میان جامعه ناشناخته مانده است. 
و شاید به همین خاطر است که مردم 
فکر مى کنند شــما تنها معلولان را 

تحت پوشش مى گیرید.
بله متأسفانه در اذهان عموم این طور شکل گرفته است، 
در صورتى که «بهزیســتى» به معنى شور و نشاط است 
و ما به دنبال این موضوع هســتیم. گوشه اى از عملکرد 
بهزیستى را اگر بخواهم بیان کنم باید بگویم بهزیستى در 
حال حاضر داراى 220 مرکز در حوزه توانبخشى است که 
به چهار هزار و 500  نفر خدمات ارائه مى دهد. همچنین ما  
40 خانه کودك و نوجوان تحت نظارت بهزیستى داریم 
که در این خانه ها، آینده کودکان و نوجوانان خلق مى شود 
در عین حال 170 فعالیت متنوع و تخصصى در سه حوزه 
توانبخشى- اجتماعى- پیشــگیرى در استان اصفهان 
داریم و کلیه خدمات اورژانس اجتماعى نیز رایگان است.

چه تعداد زنان بدسرپرست را تحت 
پوشش دارید؟

تعداد زنان بد سرپرســت در اســتان اصفهــان 9000 
نفر هســتند، زنانى که همسرانشــان آنها را رها کرده یا 
زندانى طویل المــدت، معتاد متجاهر هســتند یا خانم 
سرپرست خانواده است و درآمدى ندارد و تحت پوشش 
بهزیستى هســتند.البته همه این افراد شامل خانه هاى 
امن ما نمى شــوند و بــه بخش هاى مختلف تقســیم

 مى شوند. 
به نظر مى رســد که اورژانس 123 
نقش مهمى در ســاماندهى قشــر 

آسیب پذیر ایفا کرده است. 
اورژانس اجتماعى خط 123 با هدف دســترس پذیرى 
اقشارآسیب پذیر و مداخله به هنگام کارشناسان متخصص 
با موضوعات کودك آزارى، همسر آزارى، سالمند آزارى 
و دیگر ناهنجارى هاى اجتماعى به صورت شبانه روزى 
در خدمت شهروندان عزیز اســتان است و معاونت امور 
پیشگیرى بهزیستى با اولویت فرهنگى و آموزشى همواره 
تلاش مى کند تا با آگاه ســازى و ارائه خدمات متنوع به 
آحاد مردم در سراسر استان همچون مشاوره روانشناسى 
از طریق 302 مرکز مشاوره در ســطح استان و نیز خط 
مشاوره تلفنى 1480 خدمات مشاوره ژنتیک در 22 مرکز، 
خدمات درمان و پایش آسیب به ارتقاء سلامت اجتماعى 

مى اندیشد.
برگردیم به شناخت بیشتر و معرفى 
بهزیستى به کلیه اقشار جامعه و به 
خصوص خیرین که مــى توانند به 
عنوان بازویى توانمند در کنار شــما 
باشند؛ چه انتظارى از خیرین مى رود؟
همانطور که گفتید خیرین همیشه بازو و یاور و سفیران 
مهربانى بهزیستى بوده اند و امید است که در این زمینه 
ســرمایه گذارى بیشــترى داشته باشــند و متناسب با 
آن افــراد داراى معلولیت و جامعه هدف بهزیســتى را 

یاریگر باشند.

مدیر کل بهزیستى استان اصفهان در گفتگوى اختصاصى  با «نصف جهان»:

مردم با خدمات بهزیستى چندان 
آشنا نیستند

رییس کل دادگسترى استان اصفهان از آزادى یک هزار 
و 255 زندانى اصفهانى واجد شرایط به دستور رییس قوه 

قضائیه خبر داد.
حجت الاسلام اسدا... جعفرى اظهار کرد: حجت الاسلام 
غلامحسین اژه اى، رئیس قوه قضائیه با حضور در زندان 
مرکزى اصفهان، ضمن دیدار چهره به چهره با زندانیان، 
دستور آزادى هزار و 255 نفر از زندانیان واجد شرایط، اعم 
از محکومان مالى و غیرمالى که شرایط آن ها پیش از این 
توسط دبیرخانه کاهش جمعیت کیفرى استان براساس 

ضوابط و مقررات بررسى شده بود را صادر کرد.
وى افزود: این تعداد زندانى آزادشده شامل زندانیان جرایم 

خشن و مجرمان حرفه اى و سابقه دار نمى شود.
رئیس کل دادگســترى اســتان اصفهان با بیان اینکه 
یک هزار و 100 بسته معیشــتى نیز که به همت خیران 
نیک اندیش اصفهان آماده شــده بود هم زمان با حضور 
رئیس قوه قضائیه، بیــن خانواده هــاى زندانیان توزیع 
شد، ادامه داد: از سویى نیز به دســتور رئیس قوه قضائیه 
اجراى مزایــده تعداد 25 هزار موتورســیکلت موجود در 
پارکینگ هاى ســطح اســتان کــه مقدمــات قانونى 
واگذارى آن ها با نظارت مســتقیم دادســتان عمومى و 
انقلاب مرکــز اســتان انجام شــده بود، نیــز صورت 

پذیرفت.

دبیر چهاردهمین جشنواره فیلم فجر اصفهان گفت: طبق 
آمارهاى روزانه نسبت به سال گذشته استقبال از فیلم ها 
مناسب بود و روزانه بالاى یک هزار نفر مخاطب داشته 
است.رضا دهقانى اظهار کرد: علت اکران نشدن برخى 
از فیلم ها در این دوره از جشنواره فیلم فجر این بود که 

تهیه کنندگان آنها رضایت نداده اند.
وى ادامه داد: در صــورت تقاضا نیز برخــى از فیلم ها 
در ســانس فوق العاده اکران مى شــد اما حتى در مورد 
فیلم هایى مانند «تمساح خونى» چنین تقاضایى وجود 
نداشــت.دبیر چهاردهمین جشنواره فیلم فجر اصفهان 
ادامه داد: 18 فیلم در اصفهان اکران شــد که به لحاظ 

کیفیت و کمیت بهتر از سال هاى گذشته بود.
وى در واکنش به انتقادها مبنى بر عدم اکران فیلم هاى 
مطرح گفت: فیلم مطرح در واقع با تبلیغات رســانه اى 
مطرح مى شــود و البته نفى نمى کنم که استان ها براى 
اکران چنین فیلم هاى مطرحى باید تلاش کنند اما اکران 
فیلم ها پروتکل خاصى دارد.دهقانى خاطر نشــان کرد: 
حتى بر اساس اکران فیلم ها در جدول استان ها، امکان 
تغییر و جا به جایى بین ســینماها نیز وجود ندارد.دبیر 
چهاردهمین جشنواره فیلم فجر اصفهان گفت: اصفهان 
در همه سال هاى اجراى جشــنواره فیلم فجر نسبت به 

سایر استان ها رتبه خوبى داشته است.

 بازداشت قاتل رئیس کانون مداحان شاهین شهر

روستاییان اصفهان هم 22 بهمن را گرامى داشتند 

پیش بینى بودجه شهردارى شهرضا براى 1403

  83 پروژه در شهرضا و دهاقان بهره بردارى شد

پیشرفت اجراى طرح منبع آب چرمهین

 اقامه نماز باران در هرند

 نصف جهان  «شــبکه شرق» وابســته به روزنامه 
شرق اطلاعات جدیدى از پرونده قتل رئیس کانون 

مداحان شاهین شهر منتشر کرد. 
رسول شهریارى شنبه شــب روبروى منزل خانواده 
همسرش، توســط فردى ناشــناس در خودرو خود 
هدف گلوله قرار گرفت و به قتل رســید. آن طور که 
پایگاه اطلاع رسانى رکنا خبر داده است، شهریارى در 
خودروى شخصى خود توسط افراد ناشناس به ضرب 
سه گلوله به قتل رسید. هیچ کس از قتل شهریارى 
اطلاعى نداشــت تا اینکه پیکر بى جان او در خیابان 

پرستار محله گلدیس شاهین شهر کشف شد.
طبق اطلاعات به دست آمده در این حادثه عاملان 
جنایت ظاهرا 5 گلوله شلیک کرده اند که 3 گلوله به 

مقتول اصابت کرده است.
آنطور که شــبکه شرق به نقل از ســید محمدرضا 

کاظمى طبا، فرماندار شاهین شــهر گفت: با تلاش 
پلیس و ماموران امنیتى روز یکشنبه، 22 بهمن ماه 
1402 قاتل رسول شهریارى، رئیس کانون مداحان 
شهرستان شاهین شهر دستگیر شد. فرماندار افزود: از 
همان ساعات ابتدایى ارتکاب جرم، پلیس و ماموران 
امنیتى به دنبال دستگیرى ضارب بودند که نهایتاً روز 

یکشنبه موفق شدند قاتل را دستگیر کنند.
فرماندار شاهین شــهر درباره انگیزه فرد قاتل براى 
ارتکاب به این قتــل گفت: در بازجویــى از متهم 
مشــخص شــد که اختلاف خانوادگــى انگیزه او 
براى دســت زدن به این جنایت بوده است. اکنون 
فرآیند قضایــى این پرونــده در حال طى شــدن 
اســت و بازپرس ویــژه قتل در حال رســیدگى به 
پرونده اســت و نتایج این بررســى ها اطلاع رسانى 

خواهد شد.

 نصف جهان  روستانشینان هم در جاى جاى استان 
پهناور اصفهان در چهــل و پنجمین طلیعه انقلاب 
اســلامى، حقانیت این رویداد بــزرگ تاریخى را با 

حضور خود در راهپیمایى جشن گرفتند. 
اهالى روســتاهاى بیاضه خور، همگیــن دهاقان، 
ســیبک فریدونشــهر، میمه زیــاد آبــاد، انارك و 
کجان نایین،ســهران ورزنه، اســترك  و طاهر آباد 
کاشان،جشــوقان کوهپایه،مکدین،دورك،پیشرو،

کلوسه،قلعه سرخ،سروشجان فریدونشهر، تیرانچى 

خمینى شهر، ویدوج کاشان جشن انقلاب را برگزار 
کردند. 

مــردم انقلابــى در روســتاهاى آغچــه بوییــن 
میاندشت،زفره کوهپایه،کاغذى،حسین آباد،محمد 
آباد و فخــر در آران و بیدگل، گلدره دهق،ســده،
پنداس،برزآباد،آزران،مشــهد اردهــال و ارنجــن 
در کاشــان هم قدم و هم صدا با ســایر هموطنان 
بــار دیگــر در راهپیمایــى 22 بهمــن شــرکت 

کردند.

 نصف جهان  بودجه پیشنهادى سال 1403 شهردارى 
شهرضا 10 هزار میلیارد ریال پیش بینى شده است. 
این موضوع را حمید شــهبازى شــهردار شهرضا 
مطرح کرد و البته تاکید کرد که بودجه سال 1402 
شهردارى شهرضا هنوز محقق نشده است چرا که به 
گفته او، درآمد سال 1402 شهردارى از حدود 300 

میلیون تومان بیشتر نبوده است.
هنوز جلســه تقدیم بودجه به شوراى شهر شهرضا 
برگزار نشــده اســت در حالى که شــهردارى نامه 
درخواست برگزارى جلســه را به شورا  ارسال کرده 

تا در اسرع وقت جلسه بودجه برگزار شود.

شهردار شــهرضا خاطرنشــان کرد: ســال آینده 
رویکردهاى متفاوتى از جمله توزیع عادلانه امکانات، 
توجه به نقش درآمد پایدار در بودجه شهردارى، توجه 
به شهر هوشــمند و حوزه محیط زیست و خدمات 
شهرى، شفافیت و انضباط مالى در بودجه پیش بینى 

شده است.
شهبازى تصریح کرد: مشارکت بخش خصوصى در 
پروژه هاى شــهرى، توجه به موضوعات ترافیک و 
حمل ونقل، پروژه هاى عمرانى و توسعه شهر و توجه 
به شهردارى الکترونیک به ویژه در حوزه شهرسازى 

رویکردهاى اصلى بودجه سال آینده است.

 نصف جهان ســیدرضا مرتضوى، استاندار اصفهان 
که به شهرستان هاى شهرضا و دهاقان سفر کرده 
بود، 83 پروژه عمرانى، خدماتى و زیرساختى را در این 
دو شهرستان  همزمان با دهه فجر افتتاح کرد. از این 
تعداد، 45 پروژه در شهرستان شهرضا و 38 پروژه در 

دهاقان افتتاح شد.
این پروژه ها از مجموع حدود 740 پروژه عمرانى بود 
که همزمان با دهه فجر در سطح استان اصفهان به 

بهره بردارى رسید.
استاندار اصفهان در مراســم افتتاح این پروژه ها در 

شهرضا با بیان اینکه در دولت ســیزدهم، اتکاء به 
توانمندى و ظرفیت هاى موجود در سراســر کشور 
حکمفرما شد، خاطرنشان کرد: همین رویکرد باعث 
شــد تا پروژه هایى بلاتکلیف چند سال اخیر به مدار 

خدمت رسانى بازگردند.
مرتضوى در مراسم  افتتاح این پروژه ها در دهاقان هم 
گفت: مصوبه هاى سفرهاى شهرستانى حسب تاریخ 
برگزارى سفر در شهرستان ها متفاوت پیش مى رود 
اما تلاش مى شود با اجرایى شدن مصوبات، مردم از 

نعمت خدمت رسانى شایسته بهره مند شوند.

 نصف جهــان طرح منبع ذخیــره 2 هزار مترمکعبى 
آب شرب شهر چرمهین با پیشرفت 60 درصدى در 
حال احداث است.شهردار شهر چرمهین در این باره 
گفت: با پیگیرى هاى چند ساله شهردارى چرمهین 
و با همکارى شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
در راستاى اجراى مصوبات سفر استاندار اصفهان به 
شهرســتان لنجان علاوه بر تاکید بر تکمیل پروژه 
آبرسانى از تصفیه خانه باباشیخعلى به شهر چرمهین 
با تکمیل ایستگاه پمپاژ مدیسه، عملیات احداث طرح 
منبع ذخیره آب شرب دو هزار مترمکعبى در جنوب 

شهر چرمهین نیز براى تأمین آب شرب شهروندان 
تاکنون حدود 60 درصد پیشــرفت فیزیکى داشته 

است.
ثابت راســخ افزود: با بهره بردارى از منبع ذخیره آب 
شــرب دو هزار مترمکعبى شهر چرمهین آب شرب 
ساکنان طرح 12 هکتارى اقدام ملى مسکن و طرح 
30 هکتارى نهضت ملى مســکن و همچنین رفع 
افت فشــار آب در طرح 13 هکتارى مسکن مهر و 
بافت جدید شهر و نیز آبرسانى به دهکده چهره مینو 

تامین مى شود.

 نصــف جهــان در هرند نماز باران با حضور پرشــور 
مردم این شهر اقامه شد. نماز باران به امامت حجت 
الاسلام محمدحسن ایرانپور، امام جمعه شهر هرند 
در صحن امامزاده اســحاق بن موسى بن جعفر (ع) 

شهر هرند اقامه شد.

هرند از خشکســالى هــاى اخیر صدمــه زیادى 
دیده به طورى که آذر ماه امســال خواجه سعیدى 
فرماندار این شهرســتان اعلام کرد که هرند کلیه 
منابع آب محلى خود را به دلیل خشکسالى از دست 

داده است.
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به نظر مى رسد که تنها چند ماه با دگرگونى دنیاى لپ تاپ ها و کامپیوترهاى 
مبتنى بر سیستم عامل ویندوز فاصله داریم، چرا که مایکروسافت 
با همکارى کوالــکام در حال توســعه نســخه جدیدى از 
Windows هســتند که قابلیت هاى  جدید مبتنى بر هوش 

مصنوعى را به همراه خواهد داشت.
کوالــکام در یک اعلامیــه تعجب برانگیز از آغــاز همکارى گســترده خود با 
مایکروسافت خبر داده و مدعى شده که نسخه جدید سیستم عامل ویندوز قرار 

است با قابلیت هاى پیشرفته مبتنى بر هوش مصنوعى عرضه شود.
کریستیانو رنوآمون، مدیرعامل شرکت Qualcomm همچنین در طول جلسه 
مربوط به ارائه گزارش وضعیت سه ماهه ابتدایى 2024 این شرکت تأیید کرد که 

نسخه بعدى ویندوز مایکروسافت در سال جارى عرضه مى شود.
وى در بخش هایــى از صحبت هاى خود مدعى شــد: برنامه ریزى شــده که 
محصولات جدید ما هم زمان با دستگاه هاى مجهز به نسل جدید سیستم عامل 
ویندوز مایکروســافت عرضه شــوند، سیســتم عامل جدیدى که بسیارى از 
عملکردهاى هوش مصنوعى را به همراه خواهد داشــت. ما در یک چهارچوب 

عرضه برنامه ریزى شده و هماهنگ با مایکروسافت هستیم.
کوالکام یکى از برجسته ترین شــرکت هاى فعال در حوزه تولید تراشه به شمار 
مى آید که جدیدترین محصول خود یعنى Snapdragon X Elite را براى طیف 
وسیعى از دستگاه هاى قابل حمل نســل جدید از برندهاى برجسته اى همچون 

Dell و HP آماده کرده است.

گرچه چند ماهى با عرضه اولین دستگاه هاى مجهز به این تراشه فاصله داریم، اما 
گزارش هاى ارائه شده توسط کوالکام حاکى از آن است که تست و بررسى تراشه 
اسنپدراگون ایکس الیت سال گذشته بر روى نسخه هاى مختلف سیستم عامل 

ویندوز انجام شده است.
حالا این شرکت قصد دارد با همکارى مایکروسافت سیستم عامل Window را 
دگرگون کند. نسخه جدید سیستم عامل مایکروسافت به طور آزمایشى ویندوز 
11,5 نام گذارى شده و براى ایجاد انقلابى در نحوه تعامل ما با رایانه هاى شخصى 

و آغاز دوره اى جدید از بهره ورى در دست توسعه قرار دارد.
نکته جالب آن اســت که علاوه بر کوالکام، مدیــران اینتل نیــز اخیراً از یک 
به روزرسانى برجســته براى Windows خبر داده اند که در ســال 2024 از راه 

مى رسد.
گزارش هاى دیگرى نیز وجود دارد که نشــان مى دهد شرکت هاى سخت افزار 
OEM در حال آماده شدن براى عرضه تعداد زیادى رایانه شخصى مجهز به AI در 

ماه ژوئن (اواخر خرداد ماه) هستند. 

دوربین 200 مگاپیکسلى گوشــى ردمى نوت 13 پرو پلاس در آزمون هاى 
دگزومارك امتیاز بالاترى از پرچمداران سامســونگ کسب 

کرده است.
شیائومى در حال حاضر یک گوشــى میان رده جدید با یک 
دوربین جذاب را به بــازار عرضه کرده که ردمى نوت 13 پرو 
پلاس ۵G نام دارد. حالا دگزومارك (DxOMark) به عنوان بزرگ ترین مرجع 
بررسى کننده گوشى هاى هوشمند، عملکرد دوربین این گوشى را بررسى کرده و 
نتایج جالب توجهى به دست آمده است. این گوشى از امکانات پیشرفته اى مثل 
یک نمایشگر بسیار شفاف AMOLED، سنسور دوربین اصلى 200 مگاپیکسلى 

و عمر باترى طولانى برخوردار است.
دگزومارك، دوربین 200 مگاپیکسلى ردمى نوت 13 پرو پلاس را بررسى کرده 
که از سنسور 1.4/1 اینچى Samsung ISOCELL HP۱ بهره مى برد. سنسورى 
با چنین رزولوشــن بالا مزیت هاى فراوانى دارد و مى تواند به ثبت جزئیاتى غنى 
در عکس ها و ویدیوها کمک مى کند. این دوربین مى تواند عکس هاى به مراتب 
بهترى نسبت به نسل قبلى خودش، ردمى نوت 12 پرو پلاس بگیرد. حتى با وجود 

زوم دیجیتالى پایین، عملکرد بسیار خوبى دارد.
با این حال فقدان یک دوربین تله فوتو منجر به کاهش امتیاز زوم آن شــده، در 
حالى که یک دوربین 8 مگاپیکسلى فوق عریض با گشودگى دیافراگم f/2,2 در 
بین گوشى هاى هم رده با خود، متوسط است. پیکسل هاى کوچک دوربین اصلى 

علیرغم فناورى پیکسل باینینگ 16 به 1، نویزهاى زیادى را در نور کم ثبت 
مى کند. وایت بالانس در این دوربین همیشه قابل اعتماد کار نمى کند؛ بنابراین 

عکس ها و فیلم ها و همینطور رنگ پوست کاملا دقیق نیست. 
گاهى اوقات افکت بوکه در تصاویر مصنوعات قابل توجهى دارند، فوکوس خودکار 
ویدیوها همیشه قابل اطمینان کار نمى کند و پیش نمایش تصاویر در اپلیکیشن 
دوربین دقیقا مشابه تصویر نهایى داخل گالرى نیست. این نقاط ضعف باعث شده 
این گوشى فقط 121 امتیاز را در آزمون دگزومارك کسب کند و بعد از آیفون 11
پرو مکس اپل در جایگاه هفتاد و پنجمین گوشى برتر جهان قرار بگیرد. این گوشى 
موفق شده امتیاز بیشترى را از گوشى پرچمدار گلکسى S۲۲ و گلکسى زد فولد 

3 سامسونگ کسب کند.

دوربین Note۱۳ProPlus، بهتر از پرچمداران سامسونگ!در نسخه جدید ویندوز منتظر شگفتی باشید

سال هاى بسیارى است که شــایعات جدیدى درخصوص یک محصول 
گلکسى فولد جدید و مقرون به صرفه از برند سامسونگ 
منتشر مى شود که باید بدانید سامسونگ در این زمینه 
واکنشى نسبت به شایعات نشــان نداده اما بار دیگر در 

سال 2024 شاهد چنین خبرى هستیم.
شایعات منتشــر شــده درخصوص گلکســى فولد مقرون به صرفه بوده 

که از ســال 2019 تا به امروز ادامه داشــته اســت که بایــد بدانید این 
دستگاه ممکن است در ســال جارى منتشر شــود زیرا اطلاعات بهترى 
از این محصول ناشناخته منتشــر شده که نشــان میدهد گلکسى زمان 
زیادى روى توســعه یــک محصــول ارزان قیمت زمان ســپرى نموده 

است. 
این اطلاعات یک داســتان جدید از WinFuture بوده که جزئیات اسناد 

واردات و صادرات را نشان مى  دهد که مقادیر محدود تولید قطعات را براى 
سه دستگاه با کد B۶ ،Q۶ و Q۶A تأیید مى کند. 

گمان مى رود دو مدل اول Z Fold۶ و Z Flip۶باشند در حالى که سومین 
Z باشد. با این تفاسیر انتظار  Fold۶ مدل انتظار مى رود جایگزین ارزان تر
مى رود که در آینده شاهد فعالیت بیشتر سامسونگ روى گوشى هاى ارزان 

قیمت باشیم.  

اسم رمزی محصول جدید سامسونگ فاش شداسم رمزی محصول جدید سامسونگ فاش شد

اگر گوشی شارژ نمی شود...

شارژ نشدن گوشى موبایل یکى از آن مشکلاتى است که همه ما 
حداقل یک بار در زندگــى تجربه اش کرده ایم. 
در صورت روبرو شدن با این مشکل نیازى به 
نگرانى نیست. همچنین در این شرایط نیازى 
هم به تعویض آداپتور، کابل شارژ یا سوکت شارژ 
گوشى تان نیست! بلکه در عوض روش هایى وجود دارد که مى توانید 

از طریق آن ها در چند گام ساده مشکل خود را رفع کنید.

 آیا از آداپتور مناسب استفاده مى کنید؟
شارژرها در توان هاى مختلفى به بازار عرضه شده اند. براى شارژ 
کردن باترى گوشى موبایل به حداقل توان 5 وات نیاز است. بنابراین 
در صورتى که توان آداپتور کمتر از این میزان باشــد بهتر است از 
آن استفاده نکنید. براى آگاهى از توان آداپتور باید اطلاعات درج 
شده روى آن را مطالعه نمایید. همچنین در صورتى که میزان توان 
آداپتور به طور مستقیم روى آن درج نشده باشد، مى توانید توان را 
با ضرب کردن مقادیر ولتاژ و جریان در یکدیگر پیدا کنید. آداپتور 
زیر پنج واتى به هیچ وجه براى شــارژ کردن باترى گوشــى شما 

مناسب نیست.

آداپتور را به یک پورت دیگر وصل کنید
بسیارى افراد ترجیح مى دهند از هاب هاى چندتایى یو اس بى یا 
جریان برق براى اتصال همزمان چندین دســتگاه استفاده کنند.  
این چندراهه ها معمولا عملکرد قابل قبولى دارند؛ هرچند که توان 
تمامى پورت هاى آن ها یکسان نیست. بنابراین اگر از یک هاب یا 
سه راهى براى شارژ گوشى خود استفاده مى کنید، حتما سعى کنید 
تمامى پورت ها را امتحان کنید.  دقت کنید که شروع شارژ در برخى 
گوشى ها بیش از سایرین به طول مى انجامد. بنابراین ممکن است 

لازم باشد پس از وصل کردن گوشى خود اندکى منتظر بمانید!

ا شارژر و کابل شارژ سالم هستند؟
براى چک کردن ســلامت آداپتور یا کابل شارژ گوشى تان، یک 
بار آن را به پورت یو اس بى کامپیوتر متصل کنید. در صورتى که 
کامپیوتر قادر به شارژ کردن گوشى باشد، احتمالا آداپتور شارژتان 
آسیب دیده و نیازمند تعویض است.  از سوى دیگر با وصل کردن 
گوشى به آداپتور از طریق کابل هاى مختلف نیز مى توانید وضعیت 

سلامت کابل شارژ گوشى را بررسى کنید. اگر کابل هاى دیگر 
قادر به شارژ گوشى باشــند، یعنى کابل شارژ گوشى شما 

منشاء مشکلاتتان است.
در این خصــوص البته بایــد دقت کــرد که براى 

شــارژ گوشى لازم اســت که کابل 
Power از قابلیت USB-C

Delivery پشتیبانى کند. در غیر این صورت ممکن است فرآیند 

شارژ انجام نشده یا با اختلالاتى روبرو شود. این نکته را هنگام خرید 
کابل شارژ جدید در ذهن داشته باشید.

همچنین اگر شارژ گوشى موبایل شــما در ابتدا به درستى انجام 
مى شده؛ اما پس از گذشت مدتى دچار مشکل شده است، مشکل 
احتمالا از کابل و یا از آداپتور اســت. بنابراین بــا امتحان کردن 
ترکیب هاى مختلــف آداپتور و کابل شــارژ مى توانید از وضعیت 

سلامت هریک اطمینان حاصل کنید.
استفاده از کابل ها و آداپتورهاى غیراصلى به طور 
کلى چندان توصیه نمى شود؛ خصوصا 
کاربران گوشــى هاى آیفون که در 
معرض آسیب هاى شــدیدى از این 
کابل هاى غیر اوریجینال قــرار دارند. 
بنابراین توصیه مى کنیم حتما از کابل هاى 
اوریجینال اپل استفاده کنید تا مشکلات 
عدم سازگارى گوشــى با کابل شارژ را 
برطرف کرده و گوشى خود را از خطرات 

احتمالى در امان نگه دارید.  

شاید مشکل از سوکت شارژ گوشى 
شما باشد

در صورتى که هیچ یک از روش هاى بالا نتوانست مشکل 
شارژ نشدن گوشى شما را برطرف کند، سعى کنید با استفاده از 

کابل و آداپتور گوشى خود دستگاه دیگرى را شارژ کنید. اگر موفق 
به انجام این کار شدید، طبیعتا دستگاه شما مشکل داشته و باید به 

فکر حل مشکل نرم افزارى یا سخت افزارى گوشى خود باشید.
در صورتى که کابل و آداپتور شارژ گوشى شما سالم باشند، احتمالا 
منشاء مشکلاتتان خود گوشى است. گام هاى زیر مى توانند شما را 
براى رفع ایرادات نرم افزارى یا سخت افزارى گوشى مرتبط با شارژ 

نشدن آن یارى کنند.

گوشى خود را ریبوت کنید
گاهى اوقات راهکار شارژ نشدن گوشى موبایل شما نیز مثل تعداد 
زیادى از ایرادات دیگر گوشــى هاى موبایل تنها ریستارت کردن 
دستگاه است! بنابراین اگر متوجه شارژ نشدن گوشى تان شدید و از 
سالم بودن کابل و آداپتور هم مطمئن هستید، نخستین کار، خاموش 

و روشن کردن گوشى است.
یک راهکار دیگر در این این زمینه هم آن است که گوشى را خاموش 
کرده و به برق متصل کنید. در صورتى که گوشى در حالت خاموش 

شارژ شود، احتمالا مشکل دستگاه نرم افزارى است!

حالت SafeMode را فعال کنید
بسیارى مواقع ممکن است مشکلات نرم افزارى مانع شارژ شدن 
گوشى شما شوند. در این شــرایط بهترین راه، وارد شدن به حالت 
Safe .و وصل کردن مجدد دســتگاه به برق است Safe Mode

Mode در حقیقت محیطى کنترل شده از سیستم عامل است که 

به طور موقت تمامى اپلیکیشن هاى شخص ثالث را غیرفعال کرده و 
تجربه اى از اندروید پایه را ارائه مى کند.

Safe بدون هیچ مشکلى  Mode در صورتى که گوشى در حالت
شارژ مى شود، احتمالا یکى از اپلیکیشن ها مانع از شارژ شدن آن 
است. در این شرایط باید اپلیکیشن هایى که اخیرا نصب کرده اید را 

یکى یکى غیرفعال یا حتى حذف کنید تا مشکل پیدا شود!

گوشى خود را آپدیت کنید
گوشى هاى با سیســتم عامل هاى قدیمى تر در بسیارى مواقع 
داراى باگ هایى هستند که مى توانند جنبه هاى مختلف عملکردى 
منجمله شارژدهى و چگونگى شارژ شدن دستگاه را تحت تاثیر 
قرار دهند. کمپانى هاى گوشى ســاز معمولا با علم بر این مساله 
بروزرســانى هاى نرم افزارى مختلــف را در فاصله هاى زمانى 
مشخص منتشر مى کنند تا ایرادات محصولاتشان را رفع کنند. به 
همین جهت توصیه مى شود که براى به حداقل رساندن ایرادات 
نرم افزارى و رفع باگ ها حتما گوشى تان را به طور دائمى آپدیت 

کنید.

تنظیمات باترى را چک کنید
یکى دیگر از ایرادات گوشى که مى تواند باعث خالى شدن بسیار 
سریع شارژ آن شود، اپلیکیشن هاى مخربى هستند که با فعالیت 
بیش از اندازه در پس زمینه مانع نگهدارى شــارژ توسط گوشى 
مى شوند. این دسته اپلیکیشن ها که بعضا توسط توسعه دهندگان 

سرشناسى هم تولید شــده اند علاوه بر مصرف بى رویه انرژى، 
مى توانند حتى باعث اختلالاتى در سیســتم شارژ شدن دستگاه 

شوند.
به همین دلیل توصیه مى شود با مراجعه به بخش تنظیمات گوشى 
اندرویدى خود حتما میزان مصرف باترى توسط اپلیکیشن هاى 
مختلف را چک کنید و پس از شناسایى برنامه هاى پرمصرف حتما 
حذفشان کنید. دقت کنید که فروشگاه هاى گوگل پلى و اپ استور 
بیش از میلیون ها اپلیکیشن مختلف را در خود جا داده اند. بنابراین 
مى توانید مطمئن باشــید که براى هر اپلیکیشنى یک جایگزین 

وجود خواهد داشت!

گوشى را به تنظیمات کارخانه بازگردانید
 (فکتورى ریست)

اگر هیچ یک از روش هاى نرم افزارى بالا براى رفع مشکل شارژ 
نشدن گوشى شما کارساز نبود، شــاید چاره اى جز ریست کردن 
گوشى خود و بازگرداندن آن به تنظیمات کارخانه نداشته باشید! 
این کار البته باعث پاك شــدن کامل داده هاى شما خواهد شد. 
بنابراین پیش از انجام این کار مطمئن شوید که از تمامى داده ها و 

تنظیماتت خود پشتیبان گیرى کرده اید.
دقت کنید که ریست فکتورى لزوما حلال تمامى مشکلات شما 
نخواهد بود. در عین حال این کار مى تواند ایرادات عمیقى که در 
ریشه سیستم عامل نشسته اند را برطرف کرده و شاید قابلیت شارژ 

شدن را بار دیگر به آن برگرداند!

مشکلات ناشى از سوکت شارژ گوشى
گاهى اوقات ریشــه مشکل شارژ نشدن گوشــى موبایل نه نرم 
افزارى اســت و نه به کابل و آداپتور شــارژ مربوط است. در این 
شرایط محتمل ترین گزینه پورت شارژ است که ممکن است به 
دلیل تجمع کثیفى و گرد و خاك یا آسیب فیزیکى قادر به برقرارى 
اتصال نباشد! این مساله البته یکى از شــایع ترین مشکلات در 
گوشى هاى موبایل با کارکرد چند ساله است و باید هنگام شارژ 

نشدن دستگاه حتما مورد توجه قرار گیرد.
ساده ترین راه براى اینکه از شر گرد و خاك و کثیفى هاى داخلى 
سوکت راحت شوید، تکان دادن گوشــى و ضربه زدن به کناره 
سوکت اســت! این کار مى تواند باعث کنده شدن ذرات رسوب 
کرده در سوکت شده و مشکل شارژ نشدن گوشى تان را برطرف 

کنند.
در گام دوم تمیز کردن ســوکت شارژ گوشــى لازم است یک 
مسواك یا خلال دندان را به آرامى در داخل سوکت و میان پین ها 
تکان دهید تا اجرام چسبیده به پین و کنار ه ها کنده شده و بیرون 
بریزند. توجه کنید که این کار نیازمند ظرافت و دقت فراوان است. 
بنابراین هرگز از اجسام نوك تیز فلزى براى تمیز کردن سوکت 

استفاده نکنید و کار را نیز با ظرافت و آهستگى پیش ببرید.
دو روش بالا تا حد بسیار خوبى اجرام چسبیده داخل سوکت شارژ 
را خارج خواهند کرد. با این وجود براى مطمئن شــدن از خروج 
تمامى این ذرات مى توانید با اســتفاده از کمپرس هواى فشرده 
ذرات باقیمانده را به بیرون پرتاب کنید. دقت کنید که براى این کار 
از کمپرس هواى مخصوص تمیز کردن کیبورد و اجسام الکتریکى 
استفاده نکنید؛ چراکه نیروى تولید شده توسط آن ها زیاد بوده و 

مى تواند به پورت شارژ گوشى تان آسیب برساند.

گوشى به آداپتور از طریق کابل هاى مختلف نیزمى توانید وضعیت 
سلامت کابل شارژ گوشى را بررسى کنید. اگر کابل هاى دیگر 

قادر به شارژ گوشى باشــند، یعنى کابل شارژ گوشى شما 
منشاء مشکلاتتان است.

در این خصــوص البته بایــد دقت کــرد که براى 
لللللللللللللللللابل شــارژ گوشى لازم اســت که ک

Power از قابلیت r USB-C
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بر اساس نتایج تحقیق جدیدى که در مجله بیمارى آلزایمر منتشر شده است، رژیم 
غذایى با مقدار زیادى گوشت و غذاهاى فرآورى شده به شدت با ابتلا به بیمارى 

آلزایمر مرتبط است.
به طور کلى، بیماران مبتلا به آلزایمر تمایل به رژیم غذایى غنى از غذاهاى فرآورى 
شده و اقلام گوشتى داشتند. مواد غذایى که آنان به طور منظم مصرف مى کردند 
شامل گوشت گاو، پاى گوشت، سوسیس، ژامبون، همبرگر و پیتزا بود و در مقایسه 

با گروه سالم، آنان تمایل به خوردن میوه و سبزیجات کمترى داشتند.
به نظر مى رسد این تحقیق، موردى هشداردهنده باشد؛ رژیم غذایى حاوى گوشت 

فرآورى شده سنگین است و مى تواند بعدها دردسرهاى جدى ایجاد کند.
محقق ارشد این تحقیق، دانشجوى دکتراى آمار زیستى، طاهرا احمد اظهار کرد: 
رشد آلزایمر در مغز از میانسالى شروع مى شود و اثرات آن را مى توان به سبک زندگى 
کنترل نشده از ســنین پایین تر نســبت داد. افزایش آگاهى جوانان در مورد فواید 
مصرف سبزیجات برگدار، غذاهاى ارگانیک یا غذاهاى خانگى و نه مصرف منظم 

غذاهاى ناسالم یا فرآورى شده ضرورى است.
تحقیق کنونى بخشى از مجموعه تحقیقات رو به رشدى است که نشان مى دهد 
آنچه مى خوریم ممکن اســت بر ابتلاى ما به زوال عقل یا آلزایمر در آینده تاثیر 

بگذارد.
اما چرا علت آن تا حدودى مبهم باقى مانده است؟ محققان معتقدند که ممکن است 
خوردن غذاهاى چرب و فرآورى شــده التهاب و اکسیداسیون را در داخل بدن ما 
افزایش دهند و منجر به عملکرد مغزى شود که آنطور که باید، مغز عمل نکند. یا 
ممکن است مکانیسم متفاوتى وجود داشته باشد که هنوز درك نشده است، زیرا 

هنوز توضیحى براى خود آلزایمر نزد پزشکان وجود ندارد.
محققان همچنین در تلاشند تا دریابند که آیا ساختار بیوم روده ما ممکن است بر 
مسیر ســلامت مغز ما تاثیر بگذارد یا خیر. در همین حال، اگر هنگام خواندن این 

سالاد را انتخاب خبر به ناهار فکر مى کنید، احتمالا باید 
کنید. 

ین حال، اگر هنگام خواندن این 
سالاد را انتخابحتمالا باید

نور خورشید داراى اثرات 
ضدالتهابى روى بدن است 

که مى تواند به کاهش 
احتمال بیمارى هاى التهابى 
مزمن مانند آرتریت و آسم 

کمک کند

چرا آفتاب می تواند حالمان را خوب کند؟
به نظر مى رسد انار براى اکثر افراد مفید و ایمن 
است اما افراد با شرایط ذکرشده، براى افزودن این 
میوه به رژیم غذایى خود حتما باید با متخصص 

مراقب هاى بهداشتى مشورت کنند.
 زنان در دوره باردارى یا شیردهى باید در مصرف 
این میوه دقت کنند. البته مشــخص نیست که 
این میوه چــه تاثیرى بر جنین یا نــوزاد در حال 

رشد دارد.
مصرف انار براى افرادى که داروهاى تجویزى 
خاص مانند اســتاتین ها، رقیق کننده هاى خون 
و داروهاى کاهش دهنده فشــار خون مصرف 

مى کنند مى تواند مضر باشد، زیرا ممکن است 
بر جذب دارو در بدن تاثیر بگذارد یا عوارض 

جانبى ناخواسته دیگرى ایجاد کند.
افرادى که دیابت دارنــد باید در مصرف این 

میوه احتیاط کنند زیرا دانه هاى این میوه نسبت 
به سایر میوه ها قند و کربوهیدرات بیشترى دارند.

برخى افراد نیز ممکن اســت پــس از مصرف 
انار با علائــم گوارشــى مانند اســهال مواجه 

شوند. 
اما به طور کلى دانه هاى انار از آنتى اکسیدان ها و 

سایر ویتامین هاى ضرورى سرشارند.
 آنها فواید ضدالتهابى متعددى دارند که با بهبود 
ســلامت قلب، عملکرد حافظــه، محافظت از 

سرطان و موارد دیگر مرتبط است.

بینى و عملکرد هــاى بویایى وســیع آن، بخش 
مهمى از سیستم هاى حسى بسیارى از موجودات 

را تشکیل مى دهد.
اکنون دانشمندان بر این باورند که بینى مى تواند 
قدرت بیشترى نســبت به آنچه قبلا تصور مى شد 
بر رفتار ما داشته باشــد و محققان دانشگاه کلرادو 
آنشوتزکشف کرده اند که بوهاى خاص سلول هاى 
مغزى خاصى را تحریک مى کنند که خود واکنش 

فیزیکى سریع و فیزیکى را تحریک مى کنند.
اساســا، وقتى بویــى از بینــى عبــور مى کند، 
ســیگنال هاى عصبــى بــه پیــاز بویایــى و 
هیپوکامپ ارســال مى شوند و ســلول هاى زمان 
«پیش بینى کننــده» براى تســریع در انتخاب بر 

اساس خاطرات قبلى فعال مى شوند. 
جالب اینجاســت که ســلول ها با هر بــو فعال 
نمى شــوند، که این پژوهشــگران معتقدند این 
مى تواند عملکردى اختیارى بــراى جلوگیرى از 

بارگذارى بیش از حد کل سیستم حسى باشد.
دیگو رســترپو نویســنده ارشــد ایــن مطالعه، 
عصب شناس و استاد دانشکده پزشکى، مى گوید: 
این ها ســلول هایى هستند که به شــما یادآورى 
مى کنند تصمیم بگیرید که کارى را انجام دهید یا 
خیر. هیپوکامپ سلول هاى زمان پیش بینى کننده 
تصمیم گیرى را فعال مى کند، کــه نکاتى را ارائه 

مى دهد که باید به خاطر بسپارید.
قبل از این کشــف، محققان از وجود هیچ سلول 
تصمیم گیرى در هیپوکامپ آگاه نبودند. در حالى که 
این سلول ها در موش ها یافت شده اند، پژوهشگران 
انتظار دارند که فیزیولوژى و عملکرد آن در انسان 
نیز وجود داشــته باشــد. به این ترتیب، این درك 
شگفت انگیزى در مورد این است که تا چه اندازه 

عملکرد بویایى چند وجهى است.
رســترپو مى گوید: در گذشــته تصور مى شد که 
سلول هاى زمان تنها رویدادها و زمان را یادآورى 

مى کنند.

وسواس فکری خطر سکته مغزی را  بیشتر می کندوسواس فکری خطر سکته مغزی را  بیشتر می کند

یکى از دلایل اصلى توصیه به اســتفاده از نور خورشید 
D این است که خورشــید بهترین منبع طبیعى ویتامین

 است و انسان براى حفظ سلامت دندان ها و استخوان ها 
و کاهش احتمال پوکى و شکستگى استخوان به ویتامین 
D   کافى نیاز دارد. اما نور خورشید فواید دیگرى هم دارد.

بیشتر ما احساس کسالت و بى حوصلگى را در روزهاى 
ابرى و خاکسترى و احســاس انرژى و سرزندگى را در 
روزهاى آفتابى تجربه مى کنیم. علتش هم سروتونین 
یا کمبود آن اســت. قرارگرفتن در معرض نور خورشید 
مى تواند حس و حالتان را خوب کند، علائم افســردگى 
و اضطراب را کاهش داده و احســاس شادى و نشاط و 
تندرستى به شما بدهد. سروتونین تنظیم کننده خلق و 
خوســت و کمک مى کند ریتم طبیعى شبانه روزى بدن 
که براى بهبود کیفیت خواب ضرورى است تنظیم شود.

قرارگرفتــن در معرض نــور خورشــید مى تواند تولید 
گلبول هاى سفید خون را که مسئول مبارزه با عفونت ها 
D و بیمارى ها هستند افزایش دهد. همچنین ویتامین
تولید شده در بدن به واسطه نور خورشید، سیستم ایمنى 
را تنظیم کرده و التهاب را کاهش مى دهد که براى مبارزه 

با عفونت ها مهم است.
اگر گاهى بــراى راحت تر خوابیــدن مکمل ملاتونین 
مصرف مى کنید پس بهتر اســت این بار نور خورشــید 
صبحگاهى را امتحان کنیــد. وقتى ما صبح در معرض 
تابش خورشید قرار مى گیریم، ترشح ملاتونین شبانه، 
زودتر رخ مى دهد و در نتیجه شــب راحت تر به خواب 
مى رویم. در واقع قرارگرفتن در معرض نور خورشــید 

مى تواند ریتم شبانه روزى بدن را تنظیم کرده و بى خوابى 
را برطرف کند.

خورشید صبحگاهى به ما کمک مى کند خوب بخوابیم 
و خوب بیدار شــویم. وقتى صبح فوراً بعد از بیدارشدن 
از خواب در معرض نور خورشــید قرار مى گیریم، سطح 

آدنوزین پایین مى آید که باعث افزایش انرژى و توانایى 
ما براى مقابله با التهاب و عفونت مى شــود و احساس 

خواب آلودگى ناشى از آدنوزین را کاهش مى دهد.
و اگر عاشق یک فنجان قهوه صبحتان هستید پس این 
را هم به یاد داشته باشــید! قهوه گیرنده هاى آدنوزین 
را مهار مى کند و به همین علت اســت که وقتى بعد از 
بیدارشــدن از خواب قهوه مى نوشیم احساس هشیارى 
و انرژى مى کنیم. اما درحالى که قهوه فقط گیرنده هاى 
آدنوزین را مهار مى کند و باعث مى شود کمتر احساس 
خواب آلودگى کنیم، نور طبیعى خورشید سطح آدنوزین 

را هم پایین مى آورد.
باز هم ســروتونین! نور خورشــید ما را خوش اخلاق تر 
هم مى کند. ســروتونین یک فرارسان عصبى در مغز و 
روده هاى ماست. مکانیسم اثر این هورمون حال خوب 
کن به این صورت اســت که براى اثرگذارى و تبدیل 
تریپتوفان به تریپتوفان هیدروکســیلاز 2 به ویتامین 
D   نیاز دارد که یکى از مراحل ضــرورى براى دریافت 

سروتونین است.
التهاب در بدن اتفاقى ناخوشایند است، خصوصاً التهاب 
سیستمیک. نور خورشید داراى اثرات ضدالتهابى روى 
بدن اســت که مى تواند به کاهش احتمال بیمارى هاى 

التهابى مزمن مانند آرتریت و آسم کمک کند.
شواهد نشــان مى دهد میان قرارگرفتن در معرض نور 
خورشید و فشارخون و بیمارى هاى قلبى و عروقى یک 
ارتباط معکوس وجود دارد. مطالعات نشان داده اند کمتر 
در معرض نور خورشید بودن (محرومیت از نور خورشید) 

در واقع عامل سالیانه 340 هزار مرگ در ایالات متحده 
آمریکا و 480 هزار مرگ در اروپاست.

هر چند خیلى وقت ها مى شنویم که قرارگرفتن در معرض 
نور خورشــید احتمال ابتلا به سرطان پوست را افزایش 
مى دهد؛ اما واقعیت دیگر این اســت که نور خورشــید 
مى تواند احتمال سرطان را کاهش دهد! هر چند ریسک 
سرطان پوست همچنان یک مسئله است که باید آن را 
جدى گرفت، اما مطالعات نشان داده اند استفاده منظم از 
نور خورشید داراى خاصیت محافظت کنندگى در برابر 
سرطان سینه، سرطان کولورکتال و سرطان پروستات و 
لنفوم غیرهوچکین است. فراموش نکنید که استفاده از 
ضدآفتاب، مهم ترین مسئله در کاهش احتمال ابتلا به 

سرطان پوست است.
نور خورشید به دلیل اینکه کاهش دهنده التهاب عمومى 
در بدن است، تابش مستقیم آن (اگر بیشتر از 10 تا 15
دقیقه طول نکشــد خطرى ندارد)، مى تواند به کاهش 
التهابات در سطح پوست نیز کمک کند. قرارگرفتن در 
معرض نور خورشید مى تواند براى درمان عوارضى مانند 
   D پسوریازیس، اگزما و آکنه مفید باشد. ضمناً ویتامین
تولید شده در بدن توســط نور خورشید مى تواند توانایى 

التیام و ترمیم پوست را تقویت کند.
هر وقت که سیستم ایمنى بدن ما تقویت شود، چندین 
امتیاز براى سلامتى ما خواهد داشــت. قرارگرفتن در 
معرض نور خورشــید مى تواند تولید گلبول هاى سفید 
خون را که مسئول مبارزه با عفونت ها و بیمارى ها هستند 

افزایش دهد. 

چه خوردنی هایی برای آلزایمر مضر است؟ چه خوردنی هایی برای آلزایمر مضر است؟ 

چه کسانی باید در خوردن انار 
احتیاط کنند

تاثیر جالب بینی بر رفتار انسان

تحقیقات نشــان مى دهند داشــتن اختلال 
وســواس فکرى - عملى (OCD) مى تواند خطر 

سکته مغزى را تا سه برابر افزایش دهد.
بر اســاس مطالعه اى که محققان تایوانى انجام 
داده اند بزرگســالانى که دچار اختلال وسواس 
فکرى - عملى (OCD) هستند، بیش از سه برابر 

بیشــتر از دیگران در معرض خطر ابتلا به سکته 
مغزى قرار دارند.

دلیل این ارتباط هنوز مشخص نیست. محققان 
این مطالعه حدس مى زنند مشــکلات سلامت 
روانى دیگرى کــه بیماران OCD با آن دســت 
و پنجه نرم مــى کننــد، مانند اســکیزوفرنى، 

اختلال دوقطبى و افســردگى شدید، و همچنین 
بیمارى هاى دیگر مانند فشــار خون بالا و دیابت 
نوع 2 ممکن است به افزایش خطر سکته مغزى در 

این بیماران کمک کند.
در این مطالعــه، محققان اطلاعات بهداشــتى 
OCD ملى بیش از 28 هزار بزرگســال مبتلا به

و 28 هزار نفر بدون این شــرایط را در تایوان 
مقایسه کردند.

در طول 1 سال، افراد مبتلا به OCD در مقایسه با 
افراد بدون OCD بیش از سه برابر در معرض خطر 
ابتلا به سکته مغزى بودند. افراد 60 سال و بالاتر با 

بیشترین خطر روبرو بودند.

در مصر افرادى که دیابت دارنــد باید

ى تجویزى
ههاى خون 
ن مصرف 

کناست 
عوارض 

رفاین

ســلامت قلب، عملکرد حافظــه، محافظت از
سرطان و موارد دیگر مرتبط است.

رفاین 
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انتخاب مدیران  
انتخاب  بازرسان 

انتخاب روزنامه کثیرالانتشار 
تصویب تراز و صورتهاى مالى 

آگهی دعوت شرکت  خدماتی بازرگانی بنیان کار اسپادانا 

سهامی خاص شماره ثبت ۱۷۹۰۹ شناسه ملی ۱۰۲۶۰۳۸۸۲۱۲

هیئت مدیره شرکت
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(( آگهى ابلاغ مفاد آراء صادره ازهیأت قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتى اراضى وساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر دراداره ثبت اسناد 
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فرعى واقع در علویجه 1 اصلى  بخش 15 ثبت اصفهان به مساحت 827,90  متر مربع  
انتقالى به صورت عادى از مالک رسمى مهرى مصرى پور علویجه محرز گردیده است.
2- برابر رأى شماره 140260302177001319  مورخه 1402/09/18 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه وبلامعارض خانم 
فاطمه مصرى پور علویجه فرزند على اکبر به شماره شناسنامه 96 اصفهان و شماره ملى 
1091947880 در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک درب باغ قسمتى از پلاك 1968 
فرعى واقع در علویجه 1  اصلى بخش 15 ثبت اصفهان به مساحت 827,90 متر مربع، 
انتقالى به صورت عادى از مالک رسمى مهرى مصرى پور علویجه محرز گردیده است.
3- برابر رأى شماره 140260302177001321 مورخه 1402/09/18 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رســمى تصرفات مالکانه وبلامعارض 
آقاى اکبر شهسوارى فرزند حسین به شماره شناســنامه 146 نجف آباد و شماره ملى 
1091895279 در ششــدانگ یک درب باغ قســمتى از پلاك 2523 فرعى واقع در 
علویجه 1  اصلى بخش 15 ثبت اصفهان به مســاحت 943,67  متر مربع  انتقالى به 

صورت عادى از مالک رسمى شهین نعمتى محرز گردیده است. 
4- برابر رأى شماره 140260302177001273  مورخه 1402/09/09 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رســمى تصرفات مالکانه وبلامعارض 
خانم ســمانه علیرضائى فرزند خدابخش به شماره شناســنامه 5721 تهران و شماره 
ملى 0453305091 در ششدانگ یک درب باغ قســمتى از پلاك 1278 فرعى واقع 
در علویجه 1 اصلى بخش 15 ثبت اصفهان، به مساحت 436,42  مترمربع  انتقالى به 
صورت عادى از مالکین رسمى وراث زهرا امینى و موروثى علویجه محرز گردیده است.

5- برابر رأى شماره 140260302177001340  مورخه 1402/09/20 هیأت قانون 
تعیین تکلیف اراضى وساختمانهاى فاقدسند رسمى تصرفات مالکانه و بلامعارض آقاى 
خسرو شفیعى علویجه فرزند محمدحسین به شــماره شناسنامه 95 علویجه و شماره 
ملى 1091872570 در ششــدانگ یک قطعه زمین کشاورزى ششدانگ پلاك هاى 
1580 فرعى و پلاك 1580,1 فرعى که به پلاك 3211 فرعى اصلاح شده  و پلاك 
1580,2 فرعى که به پلاك 3212 فرعى اصلاح شــده است واقع در علویجه 1 اصلى  
بخش 15 ثبت اصفهان به مســاحت 1067,20 متر مربع  انتقالى به صورت عادى از 
مالکین رسمى وراث خاور عزیزى علویجه و محمد حسین شفیعى علویجه و موروثى 

محرز گردیده است.
دراجراى ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى وساختمانهاى فاقد سند 
رسمى وبرحسب ماده 3 قانون مذکور،آرائى که ازطرف این هیأت مبنى برتأیید انتقال 
عادى ویا سهم مفروزى متقاضى صادرگردیده دردونوبت به فاصله 15 روزمنتشرمى 
شودتاشخص یااشــخاصى که به آراءمذکوراعتراض دارندازتاریخ اولین انتشارظرف 

مدت دوماه اعتراض خودرابه این اداره تسلیم نموده ودرمهلت یک ماه ازتاریخ تسلیم 
اعتراض،فرصت دارندنســبت به تقدیم دادخواســت به دادگاه صالحه وارائه گواهى 
مبنى برطرح دعوى اقدام نمایندوادامه عملیات ثبتى منوط به ارائه حکم قطعى دادگاه 
خواهدبودودرصورت انقضاء مهلت وعدم وصول اعتراض طبق مقررات ســندمالکیت 

صادرخواهدشدوصدورسند مالکیت مانع ازمراجعه متضرربه دادگاه نخواهدبود.
تاریخ انتشــار نوبت اول:1402/11/09- م الف: 1652715 - تاریخ انتشار نوبت دوم: 
1402/11/24 - م الف: 1652718 - رئیس  اداره ثبت اسناد و املاك مهردشت - احمد 

دریائى/11/120
  

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابررایى 1970 مورخ 1402/10/03 به شماره کلاسه 2235 مالکیت آقاي / خانم زهرا 
قربانی به شناسنامه شــماره 1195 کدملی 1817215124 صادره فرزند افراسیاب در 
ششدانگ یکباب خانه به مساحت 200 متر مربع پلاك شماره 779 فرعی از 158 اصلی 
واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شــهر به موجب قرارداد واگذارى 
91,12955 مورخ 1391/06/20 ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس ملاحضه 

و محرز گردیده است.
برابر راى 10664 مورخ 1402/08/28 به شــماره کلاسه 2234 مالکیت آقاي / خانم 
عفت گلی فروشانی به شناسنامه شماره برابررانى 211 کدملی 1141484838 صادره 
فرزند علی ششدانگ یکباب خانه به مساحت 200 متر مربع پلاك شماره 779 و 778 
فرعی از 158 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب 
قرارداد واگذارى 91،8721 مورخ 1391/04/21 شــهردارى خمینى شهر و نامه راه 
و شهرســازى 17220 مورخ 1402/08/21 ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس 

ملاحضه و محرز گردیده است
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى مى شود در صورتى 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم 
نماید بدیهى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :1402/11/09 -تاریخ انتشار نوبت 
دوم :1402/11/24- م الف: 1653875 -  سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره 

ثبت اسناد و املاك شهرستان خمینى شهر- ازطرف حمید سعیدى /11/122

آگهى ابلاغ مفاد آرا صادره هیأت قانون تعیین تکلیف
برابرراى 0867 مورخ 1402/09/05 به شماره کلاسه 1702 مالکیت آقاي / خانم داود 
بدیهی به شناسنامه شماره 12065 کدملی 1283231476 صادره فرزند رحمت اله در 
ششدانگ یکباب مغازه و طبقه فوقانى به مساحت 56,95 متر مربع پلاك شماره 1051 
فرعی از 99 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک خمینی شهر به موجب 
صفحه 75 دفتر 564 و وکالت 58146 مورخ 1401/08/28 دفتر 523 و صفحه 72 دفتر 
564 و وکالت 250993 مورخ 1402/04/29 دفتر 73 ملاحظه نقشه ملک و گزارش 

کارشناس ملاحضه و محرز گردیده است.

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهى میشود در صورتى که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهى به مدت 2 ماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید 
ظرف مدت 1 ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم نماید 
بدیهى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول :1402/11/09 -تاریخ انتشار نوبت دوم 
:1402/11/24- م الف: 1655193 -  سید محمدحسن مصطفوى - رئیس اداره ثبت 

اسناد و املاك شهرستان خمینى شهر- ازطرف حمید سعیدى /11/125

آگهى فقدان سند الکیت
شماره نامه 140285602259001092 – تاریخ ارسال نامه: 1402/11/17

نظر به اینکه سند مالکیت دفترچه اى شش دانگ یکباب مغازه تحت پلاك ثبتى شماره 
348فرعى از 205 اصلى واقع در افوس حوزه ثبت ملک بویین و میاندشت جزء بخش 
13 ثبت استان اصفهان بنام آقاى على حاج بنده به شناسنامه شماره 11 فرزند محمد 
تحت شماره مسلسل 213004 بشرح مندرج در صفحه 224 دفتر 50 ذیل ثبت 6688 
ثبت و صادر و تسلیم گردیده است. ســپس مالک با ارائه درخواست کتبى به انضمام 
دو برگ استشهادیه محلى که امضاء شهود آن ذیل شماره ردیف 21596 مورخ 17/ 
11 / 1402 به گواهى دفترخانه اسنادر رسمى شماره 28 بویین میاندشت رسیده است 
مدعى است که سند مالکیت آن به علت سهل انگارى جابجائى مفقود گردیده است 
و درخواست صدور المثناى ســند مالکیت ملک فوق را نمودهاند لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحى ذیل ماده 120 آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهى مى شود 
چنانچه کسى مدعى انجام معامله نســبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد 
خود مى باشد از تاریخ انتشار این آگهى ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تســلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب 
صورتمجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهى است اگر ظرف 
مدت مقرر اعتراضى نرسید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه 

نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنى طبق مقررات خواهد شد.
تاریخ انتشار:1402/11/24- م الف: 1665592- موسى الرضا امامى – مدیر ثبت حوزه 

ثبت ملک بوئین ومیاندشت/11/169

آگهى موضوع ماده3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

شماره: 140260302035000512- تاریخ: 1402/11/11
برابــر راى شــماره 140260302035000454 - 1402/10/27 هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ســاختمانهاى فاقد ســند رسمى مستقر 
در واحد ثبتى حوزه ثبت ملک شاهین شــهر تصرفات مالکانه بلامعارض و بلامنازع 
متقاضى خانم شهناز اشراقى فرزند تیمور به شــماره شناسنامه 216 صادره از شاهین 
شهر نسبت یک سهم مشاع از 9 سهم ششدانگ یک قطعه زمین مزروعى ششدانگ 
به مساحت 61594 مترمربع قسمتى از پلاك 470 اصلى واقع در بخش 16 خریدارى 
از مالک رســمى على اکبر اشرف خراسانى (که شــهرت نامبردگان به اکبرزاده تغییر 

یافته است) و شــرکا به آدرس اتوبان تهران-اصفهان مزرعه محمدیه محرز گردیده 
اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصلۀ 15 روز آگهى مى شود. 
در صورتى که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند 
مى توانند از تاریخ انتشار اولین آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را 
به مراجع قضایى تقدیم و گواهى مشــعر برطرح دعوى به این واحد ثبتى ارائه نمایند. 
بدیهى است در صورت انقضاى مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد. رئیس ثبت اســناد و املاك شاهین شهر- سید امیرحسین

 حسن زاده/11/170
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/11/24  م/الف 1661110
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/08  م/الف 1661123

آگهى موضوع ماده3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتى و اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى

شماره :140260302035000519- تاریخ : 1402/11/11
برابر راى شماره 140260302035000462 - 1402/10/27 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتى اراضى و ساختمانهاى فاقد سند رسمى مستقر در واحد ثبتى 
حوزه ثبت ملک شاهین شــهر تصرفات مالکانه بلامعارض و بلامنازع متقاضى خانم 
فردوس اشراقى فرزند تیمور به شماره شناسنامه 7341 صادره از اصفهان نسبت یک 
سهم مشاع از 9 سهم ششدانگ یک قطعه زمین مزروعى ششدانگ به مساحت 61594 
مترمربع قسمتى از پلاك 470 اصلى واقع در بخش 16 خریدارى از مالک رسمى على 
اکبر اشرف خراسانى (که شــهرت نامبردگان به اکبرزاده تغییر یافته است) و شرکا به 
آدرس اتوبان تهران-اصفهان مزرعه محمدیه محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصلۀ 15 روز آگهى مى شود. در صورتى که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضى اعتراضى داشته باشند مى توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهى به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایى تقدیم و گواهى 
مشعر برطرح دعوى به این واحد ثبتى ارائه نمایند. بدیهى است در صورت انقضاى مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. رئیس ثبت 

اسناد و املاك شاهین شهر- سید امیرحسین حسن زاده/11/172
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/11/24  م/الف 1661137
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/08  م/الف 1661141

استاندار اصفهان گفت: در 2 سال گذشته یکهزار و 500 
واحد تولیدى مورد حمایت قرار گرفتند و در این خصوص 

رتبه نخست کشور را داریم.
ســیدرضا مرتضوى در آییــن افتتــاح کارخانه تبدیل 
محصولات فولادى در شهرستان شهرضا، افزود: در 2 
سال گذشته پشــتیبانى ویژه اى در حوزه تولید استان با 
حمایت بخش خصوصى و دولتى انجام شــده و استان 

اصفهان رتبه نخست کشورى را در این زمینه دارد.
وى ادامــه داد: در این مدت بالغ بــر 500 واحد تولیدى 
راکــد نیز بــه چرخــه فعالیت بازگشــتند که بســیار 
امید بخش اســت. مرتضوى افــزود: البته نقص هایى 

نیز وجــود دارد که درصــدد رفع حداکثــرى نواقص 
هستیم.

اســتاندار اصفهان خاطرنشــان کرد: در حوزه آب نیز 
پروژه هاى عظیمى در حال اجراســت کــه از جمله آن 
مى توانیم به تأمین آب استان از دریاى عمان اشاره کنیم 
که مرحله نخست این طرح انجام شده و در حال حاضر 

مرحله دوم طرح در دست انجام است.
مرتضوى گفت: در حوزه آلودگى هوا نیز با جدیت به حوزه 
کاهش و رفع آلودگى هــوا ورود کرده ایم. وى ادامه داد: 
توسعه پایدار و اقتصاد مبتنى بر پایه دانش بنیان در استان 

همواره مورد توجه است.

مردم انقلابى دیار نصف جهان در چهل و پنجمین بهار 
انقلاب؛ شانه به شانه هم آمدند تا شکوه اقتدار را در عبور 

از فراز و فرودهاى سرنوشت ساز کشور جشن بگیرند.
به گزارش ایرنا؛ سپیده 22 بهمن در سپهر نصف جهان 
باردیگر پرفروغ تر از همیشه درخشید تا در سایه درخت 
تنومند انقلاب، قــاب خاطره انگیز دیگــرى از همدلى 
خلق شود.مردم همیشــه در صحنه اصفهان، با حرکت 
از مسیرهاى هشتگانه، اکنون خود را به میدان تاریخى 
امام(ره) این شهر رســاندند تا چهل و پنجمین سالگرد 

پیروزى انقلاب را جشن بگیرند. 
راهپیمایان شعار «در بهار آزادى، جاى شهدا خالى»، «این 

همه لشکر آمده، به عشق رهبر آمده»،«مرگ بر آمریکا»، 
«مرگ بر انگلیس»، «مرگ بر اسراییل»، «اى رهبر آزاده 

آماده ایم آماده» و «مرگ بر منافق» سر مى دادند.
در این روزگوشــه به گوشــه میدان تاریخى اصفهان 
سرشار از مظاهر حماســه بود و حضور نوجوانان در کنار 
سالخوردگان جلوه بى نظیرى از نفوذ مکتب انقلاب بین 
نسل هاى مختلف  را رقم زد.انبوه پلاکاردها و نوشته ها و 
رقص پرچم سه رنگ ایران در میان جمعیت، جلوه خاصى 
به این مراسم داد. برخاســتن طنین آهنگ ها و نواهاى 
انقلابى هم در میان همهمه جمعیت، خاطرات روزهاى 

شورانگیز بهمن 1357 را باردیگر زنده کرده است.

1500 واحد تولیدى 
در اصفهان حمایت شدند

شکوه اقتدار در شکوفه باران
 چهل و پنجم

دومین لیست انتخاباتى
 اصفهان اعلام شد

ائتلاف مردمـى نیروهـاى انقـلاب ( امُنا) لیسـت 
منتخـب خـود بـراى انتخابـات مجلـس شـوراى 
اسـلامى در حـوزه انتخاباتـى اصفهـان، جرقویه، 
هرنـد، ورزنـه و کوهپایه را اعـلام کرد.  در جلسـه 
این گروه سیاسـى که شـامگاه یکشـنبه 22 بهمن 
در مسـجد مصلى اصفهان برگزار شـد، مسوولان 
ایـن ائتـلاف در اصفهـان اسـامى کاندیداهـاى 
مورد نظـر خود را بـراى دوازدهمیـن دوره مجلس 
شـوراى اسـلامى اعلام کردنـد. حجت الاسـلام 
حسـین میرزایـى، منصـور باقرصـاد، عبـاس 
مقتدایى، مسـعود نیک دسـتى و محمـود محمود 
زاده لیسـت اعلامى امنا براى انتخابات 11 اسـفند 

هستند.
از این فهرسـت حجت الاسـلام میرزایى و عباس 
مقتدایـى نماینـدگان فعلـى اصفهـان در مجلـس 
هستند. از حاشـیه هاى جلسـه این ائتلاف ادعاى 
یکـى از حضـار در خصـوص جابجایـى افـراد این 
فهرسـت در لحظـات آخـر و بـر خـلاف مصوبات 
کارگروه هاى مصاحبه توسـط دبیر این ائتلاف در 
اصفهان بود که بـا توضیحات عبـاس مقتدایى در 
خصوص نحوه انتخاب افراد همراه شد. پیش از این 
مجمع نیروهاى انقلاب اسلامى افراد مورد حمایت 
خود براى انتخابات مجلس اعلام کرده بود. از میان 
گروه هاى سیاسى اصفهان، قرارگاه انتخاباتى گام 
دوم نیز اعلام لیسـت انتخاباتى خود را به روزهاى 

آینده موکول کرده است.

خبر

مریم محسنى
سفر 145 هزار گردشگر در تعطیلات چند روز گذشته 
به غرب استان اصفهان نشــان مى دهد گردشگرى 
زمستانه مى تواند بیش از پیش براى جذب گردشگران 

به اصفهان مفید باشد.
استان اصفهان همواره به «چهارفصل» شهرت دارد 
اما گردشگرى این استان با وجود جاذبه هاى طبیعى و 
تاریخى بسیار، بیشتر در فصول معتدل سال مورد توجه 
بوده است و نقاط سردسیر استان که مى تواند فصل 
جدیدى از گردشگرى را در استان اصفهان رقم بزند 

مغفول مانده است.
شهرستان هاى چادگان، فریدونشهر و بویین میاندشت 
در غرب استان اصفهان از جمله مقاصدى هستند که 
در روزهاى سرد ســال مى تواند پذیراى گردشگران 

زیادى باشد.
بر اساس آمارهاى منتشر شده شهرستان چادگان در 
دو روز تعطیلات هفته گذشته پذیراى 40 هزار مسافر 
و گردشگر از استان اصفهان و سایر استان هاى کشور 
بوده است.  چادگان در غرب اســتان اصفهان یکى 
از شهرستان هاى گردشــگرى است و به خاطر آب و 
هواى سالم و بارش هاى برف و باران هر ساله پذیراى 

مسافران بسیارى است.
گرچه چادگان تنها شهرستانى نیست که از این مزیت 
به خصوص در روزهاى سرد سال برخوردار است بلکه 
دو پیست اســکى شــاخص در غرب اصفهان وجود 

دارد که هرساله یکى از مقاصد اصلى گردشگران در 
زمستان محسوب مى شود. اما با این وجود و با اینکه 
مى توانیم از این ظرفیت ها اســتفاده بیشترى کنیم 
به واسطه نبود زیرســاخت هاى لازم نتوانسته ایم تا 
آنجا که باید و شــاید از این پتانسل ها استفاده کنیم؛ 
موضوعى که به اعتقاد کارشناســان آســیبى جدى 

محسوب مى شود. 
این در حالى است که بر اساس گفته هاى على حزبى، 
رئیس اداره میراث فرهنگى، گردشــگرى و صنایع 
دستى شهرستان فریدونشــهر طى چند روز گذشته 

بیش از 100 هزار گردشــگر از مناطق برفى و پیست 
اسکى این شهرستان استفاده کردند.

علاوه بر این مقام مسئول، جواد فرهادى، رئیس اداره 
میراث فرهنگى، گردشگرى و صنایع دستى شهرستان 
بویین میاندشت هم از حضور بیش از پنج هزار نفر در 
اقامتگاه ها، خانه مســافرها و سایر اماکن اقامتى این 

شهرستان در روزهاى تعطیل هفته خبر داده است.
این آمارها نشــان مى دهد که میــزان تقاضا براى 
جذب گردشــگران زمستانه زیاد اســت و به همین 
خاطر باید پتانسیل هاى بالقوه، بالفعل شود تا با ایجاد 

زیرساخت هاى مناسب در جذب گردشگران بیشتر به 
خصوص در این فصل موفق تر عمل کنیم. 

یک کارشناس گردشــگرى در این ارتباط مى گوید: 
اصفهان از جمله استان هایى است که با شروع فصل 
سرد دچار رکود مسافرت و جذب توریست مى شود و 
دلیل این موضوع هم بــه خاطر نبود اطلاعات کافى 
درباره تفریحات زمســتانه اى است که در این استان 

وجود دارد.
به اعتقاد على مظفرى نمى توان از نبود زیرســاخت 
هاى مناسب هم براى توســعه توریسم زمستانه در 
اصفهان گذشت و ما باید برنامه ریزى مناسبى براى 
رونق توریسم زمستانه داشته باشیم تا رونق توریسم 
در فصل سرد را نیز شاهد باشیم و بتوانیم از آن بهره 

بردارى کنیم.
این کارشناس حوزه گردشگرى، اصفهان را استانى 
پر پتانسیل براى جذب توریسم در فصول سرد دانسته 
و معتقد است: اقتصاد اصفهان مى تواند از این طریق 
رونق یابد و شاهد کاهش بیکارى در این استان باشیم.

مظفرى با اظهار تاســف از اینکه بیشــتر سفرها در 
زمستان به سفرهاى تجارى یا حرفه اى و یا سفرهاى 
ضرورى ختم مى شود، تأکید مى کند: اکثر مردم در 
فصل زمستان به بخش جنوبى کشور سفر مى کنند 
در حالیکه گردشگرى زمستانه جذابیت هاى مغفول 
زیادى دارد و به همین خاطر نیازمند زیرساخت هایى 

است که باید مورد توجه قرار گیرد.

گردشگران در تعطیلات اخیر، مناطق سردسیر استان را قرق کردند 

اداره کل هواشناسى استان اصفهان درباره فعالیت سامانه بارشى در غرب خبرى هست!
که از روز پنجشنبه 26 بهمن وارد استان مى شود، هشدار سطح زرد 
صادر کرد. هشدار سطح زرد رنگ زمانى صادر مى شود که رخداد 
پدیده اى جوى ممکن است در ســفرها و انجام کارهاى روزمره 

اختلالاتى ایجاد کند.
سامانه بارشى از پیش از ظهر روز پنجشنبه 26 بهمن وارد استان 
خواهد شد و بارش برف و باران، وزش باد شدید موقت، مه آلودى 
و کاهش دید و کولاك برف در ارتفاعات تا روز شنبه 28 بهمن 

مناطق مختلف استان اصفهان را فرا خواهد گرفت.
بنا بر اعلام اداره کل هواشناسى استان اصفهان، فعالیت سامانه 
بارشــى روز پنجشــنبه به طور عمده در مناطق غرب استان به 
ویژه اسلام آباد موگویى، بویین و میان دشت، سمیرم، چادگان، 
خوانسار، فریدن (داران)، فریدونشهر، گلپایگان، شاهین شهر و 

میمه پیش بینى شده است.
فعالیت سامانه بارشى طى روز جمعه 27 بهمن نیز همه مناطق 
استان اصفهان را فرا خواهد گرفت اما شدت آن در برخى مناطق 
بیشتر خواهد بود. همچنین طى روز شنبه 28 بهمن نیز فعالیت 

سامانه بارشى در مناطقى از استان ادامه خواهد یافت.
اداره کل هواشناســى اســتان اصفهان در ادامه نسبت به آب 
گرفتگــى معابر عمومــى، ایجاد روان آب، ســیلابى شــدن 
مســیل ها، بالا آمدن ناگهانى ســطح آب رودخانه ها، احتمال 
جارى شــدن روان آب، وقوع صاعقه، وزش باد شدید، لغزندگى 
زمین در گردنه هاى کوهستانى به ســبب بارش برف و انسداد 
گردنه هاى مســیرهاى برف گیــر هشــدار داده و توصیه کرده 
اســت که هم اســتانى ها طى این مدت در صــورت امکان از 
ســفرهاى غیر ضرورى بــه ویــژه در گردنه هاى بــرف گیر

 بپرهیزند.

پایان هفته برفى
 در انتظار اصفهان

آگهى تغییرات
 موسســه غیر تجارى مردم نهاد ســایه بان مهر و همدلى به شناسه ملى 
14011400491 و به شماره ثبت 6879 به اســتناد صورتجلسه مجمع 
عمومى فوق العاده مورخ 1402/10/24 و نامه ئ1402/203/8501 مورخ 
1402/10/27 اداره کل ورزش و جوئانان اســتان اصفهان تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد نام شرکت از مردم نهاد سایه بان مهر و همدلى به مردم نهاد تلألو 
مهر و دوستى تغییر یافت. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره 

ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1658297)

آگهى تغییرات
 شرکت سهامى خاص برنا پلاستیک سپاهان به شناسه ملى 10260232182 و به شماره ثبت 2974 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 
1402/09/15 تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقاى حیدر فرهادى به شماره ملى 0056913532 به سمت رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال آقاى 
سپهر فرهادى به شماره ملى 1272704157 به سمت عضو اصلى هیئت مدیره و مدیرعامل براى مدت دو سال آقاى علیرضا فرهادى به شماره ملى 
1273888790 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره براى مدت دو سال انتخاب گردیدند. کلیه اوراق و اسناد مالى و تعهدات و اوراق عادى شرکت 
با دو امضاء از سه امضاء اعضاء هیات مدیره همراه با مهر شرکت معتبر است. ضمنا مدیر عامل مجرى مصوبات هیات مدیره نیز خواهد بود . اداره کل 

ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجارى اصفهان (1662833)

آگهى تغییرات
شرکت سهامى خاص مهندسى توسعه و سازندگى سداد به شناسه ملى 10260307730 و به شماره ثبت 9690 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره 
مورخ 1402/11/01 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: -طبق اختیار تفویض شده از مجمع عمومى فوق العاده مورخ 1399/06/13 در خصوص افزایش 
سرمایه به هیأت مدیره سرمایه شرکت از محل مطالبات حال شده وصدور سهام جدید از مبلغ 87000000000 ریال به مبلغ 150000000000 
ریال افزایش یافت وماده مربوطه دراساسنامه به شرح ذیل اصلاح گردید. سرمایه شــرکت به مبلغ 150000000000 ریال نقدى منقسم به 
15000000 سهم 10000 ریالى با نام عادى که تماما پرداخت شده اســت. اداره کل ثبت اسناد و املاك استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و 

موسسات غیرتجارى اصفهان (1662639)
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برنامه ریزى بازى ابتدایى ذوب آهن در نیم فصل دوم درســت 
ساعاتى قبل از بازى آسیایى و مهم سپاهان مقابل الهلال موجب 

تعجب شده است. 
یکى از مشکلات همیشگى فوتبال ایران نبود تقویم و برنامه ریزى 
دقیق رقابت هاى لیگ برتر و جام حذفى بوده که گاه و بى گاه نبود 
این تقویم و برنامه ریزى هاى عجیب باعث سردرگمى باشگاه ها 
شده و یکى از این بى نظمى ها را روز پنج شنبه، 26 بهمن ماه، شاهد 
خواهیم بود. در شرایطى که سپاهان ایران تنها نماینده ایران در 
لیگ قهرمانان آسیا از ساعت 19:30 پنج شنبه باید در ورزشگاه 
نقش جهان میزبان الهلال عربستان باشد، ذوب آهن اصفهان 
نیز در همان روز از ساعت 15 در ورزشگاه فولادشهر در چارچوب 

هفته 16 لیگ برتر باید میزبان ملوان بندر انزلى باشد.
برگزارى این دو دیدار در یک روز مى تواند با مشکلات متعددى 
همراه باشد که در ادامه به بخش کوچکى از آنها اشاره خواهیم 

کرد.
سال هاست که مخاطبان و علاقه مندان به فوتبال، از 24 ساعت 
قبل از آغاز بازى پیگیرى حواشــى تیم محبوب خود هســتند، 
حواشــى و اتفاقاتى که در کنفرانس هاى خبــرى پیش از بازى 
آغاز مى شود. خبرنگاران و اصحاب رســانه که وظیفه پوشش 
کنفرانس هاى خبرى را دارند نیز فعالیت خود براى هر مســابقه 
را از 24 ســاعت پیش از آن دیدار با حضور در ســالن کنفرانس 

آغاز مى کنند.
حال به این موضوع حساسیت دیدار نماینده کشورمان در لیگ 
قهرمانان آسیا را نیز اضافه کنید. پوشش کنفرانس خبرى تیم هاى 
سپاهان ایران و الهلال عربستان تنها بخشى از فعالیت تیم هاى 
رســانه اى اســت، بخش مهم و دیگر این فعالیت ها به پوشش 

تمرینات دو تیم اختصاص داده مى شــود که ممکن است تهیه، 
تنظیم و انتشار اخبار آن به ساعت ها زمان نیاز داشته باشد. اما با 
وجود دو مسابقه حساس در یک استان در طول یک روز ممکن 
اســت دیدار ذوب آهن و ملوان ناخواسته تحت تاثیر قرار گیرد و 

توجه لازم به آن نشود.
بخش دیگرى از پوشش رسانه اى مربوط به پخش زنده این دو 
رقابت است. استقرار همزمان دو واحد سیار در ورزشگاه هاى نقش 
جهان و فولادشهر نیز چالش بزرگى براى صدا و سیماى مرکز 
اصفهان است. طبق شنیده ها صدا و سیما براى حل این موضوع 
واحد سیار HD از تهران به ورزشگاه نقش جهان اعزام مى کند و 
واحد سیار HD صداوسیماى اصفهان وظیفه پوشش دیدار ذوب 

آهن و ملوان را بر عهده دارد.
مشکل پخش زنده این دو رقابت به همین جا ختم نمى شود. طبق 
شنیده ها تیم تصویربردارى اصفهان وظیفه تصویربردارى از هر 
دو دیدار را بر عهده دارد، تصویر برداران اصفهانى بلافاصله پس 
از پایان دیدار ذوب آهن و ملوان باید خود را از ورزشگاه فولادشهر 
که در 25 کیلومترى غرب اصفهان است به ورزشگاه نقش جهان 
در شمال این شهر برسانند و با توجه به ترافیک معمول اصفهان در 
آن ساعت و حجم ترافیک شدید اتوبان هاى منتهى به نقش جهان 
پیش از این دیدار حســاس، رســیدن به موقــع تصویربرداران 
اصفهانى به نقش جهان نیز با مشکلات زیادى همراه خواهد بود.

ایــن تنها بخشــى از مشــکلات احتمالــى همزمــان بودن 
این دو دیدار اســت و به نظر مى رســد منطقى تریــن راه براى 
حل ایــن مشــکل، برگــزارى دیــدار ذوب آهــن و ملوان 
در روز جمعه اســت تا هــر دو دیدار به بهترین شــکل ممکن

 برگزار شود. 

برنامه ریزی عجیب، همزمان با بازی مهم آسیایی سپاهان!

اکرم عفیف، ستاره تیم ملى قطر بعد از درخشش در مسابقات جام ملت هاى آسیا از سوى باشگاه اینتر میلان پیشنهاد 
دریافت کرده است. عفیف در مســابقات جام ملت هاى آسیا با به ثمر رســاندن 8 گل و هت تریک در فینال دلیل 
اصلى قهرمانى دوم عنابى ها در آسیا اســت. او در این تورنمنت جایزه بهترین بازیکن و آقاى گل را کسب کرد. بر 
اساس گزارش نشریه الوطن قطر، مدیران باشگاه اینتر بعد از درخشش عفیف این بازیکن قطرى را زیرنظر گرفتند 
 و احتمالا جاى مهدى طارمى را در لیست خرید اینتر بگیرد. این خبر نشریه قطرى درحالیست که خبرنگاران معتبر 
ایتالیایى مثل فابریزیو رومانو و شــیرا از توافق نهایى مهدى طارمى با اینتر براى پیوســتن به این تیم در تابستان 

پیش رو خبر داد.

یکى از بهترین بازیکنان این فصل هوادار، فریبرز گرامى بوده است. این مدافع سرزن در اغلب بازى هاى 
تیمش در ترکیب ثابت حضور داشــت و نمایش راضى کننده اى در تیم هوادار نشان داده است. جالب 
اینکه این بازیکن در تمام مدت اردوى نیم فصل هوادار زیر نظر مسعود شجاعى تمرین مى کرد و در 
بازى جام حذفى مقابل استقلال خوزستان نیز در ترکیب ثابت هوادارى ها قرار داشت. حال چند روز مانده به 
آغاز دوباره لیگ برتر در نیم فصل دوم، باشگاه ذوب آهن با پرداخت مبلغ 4/5 میلیارد تومان به هوادار، مطابق بند 
فسخ فریبرز گرامى، این مدافع را به خدمت گرفت. هوادار نقل و انتقالات کم سر و صدایى را تجربه کرده و گرامى 

اولین خروجى بنفش پوشان است.

ناکامی طارمی در جام ملت ها گران تمام می شود  ذوب آهن مدافع هوادار را به خدمت گرفت

 ســعید عزت اللهى احتمالا در روزهاى آینده تیم 
جدید خود را معرفى خواهد کرد.عزت اللهى یکى 
از لژیونرهاى باســابقه فوتبال ایران است که در 
سالهاى گذشته بازى در فوتبال اروپا را تجربه کرده 
و در ســوپرلیگا دانمارك، چمپیونشیپ انگلیس، 
ژوپیر بلژیک و سوپرلیگ روســیه بازى کرد اما 
حالا با پایان قراردادش در وایله آماده انتقال بعدى 
خواهد شد.عزت اللهى که در جام ملت ها عملکرد 
درخشــانى داشــت و بازیکن فیکــس تیم امیر 
قلعه نویى بود، در نیم فصل پیشنهادات مختلفى 
داشت اما در نهایت این تیم شباب الاهلى بود که 
توانست رضایت باشگاه وایله را براى این انتقال 
جلب کند.شباب الاهلى که دو فصل احمد نوراللهى 
را در خط هافبک خود داشت، حالا با عزت اللهى 
براى حضور در این تیم به توافق رســیده تا سعید 
دومین تجربه خود در حاشیه خلیج فارس را احتمالا 
با این تیم استارت بزند.سعید که پیش از این یک 
دوره کوتاه در الغرافه حضور داشت، احتمالا در نیم 
فصل بعدى پیراهن شباب الاهلى را خواهد پوشید 
تا براى قهرمانى در لیگ ادنوك امارات تلاش کند.
این در حالى است که او پیشنهاداتى از لیگ برتر 
ایران هم داشت اما با توجه به ناتوانى باشگاه هاى 
ایرانى در تامین مبلغ رضایتنامه و علاقه عزت اللهى 
به حضور در خارج از کشــور، در نهایت توافق با 
شباب الاهلى انجام شد.هدایت شباب الاهلى بر 
عهده مارکو نیلوکیچ صربستانى است و این تیم در 
رتبه سوم جدول لیگ امارات حضور دارد و براى 

قهرمانى با العین و الوصل رقابت خواهد کرد.

محرم نویدکیا  سرمربى مس رفسنجان در انتظار 
بازگشــت کامل محمد خدابنده لو بــه تمرینات 
تیمش اســت.محمد خدابنده لو هافبک 24 ساله 
مس رفســنجان بعد از آنکه پیشنهاد همکارى با 
پرســپولیس را دریافت کرد، تلاش زیادى انجام 
داد تا بتواند رضایت مسئولان باشگاه خود را براى 
جدایى دریافت کند.او با وجود مذاکرات مختلف اما 
نتوانست از جمع مسى ها به طور رسمى جدا شود و 
به پرسپولیس برود. مسئله مهم اما غیبت ناگهانى 
خدابنده لو در تمرینات مس رفســنجان اســت. 
نارنجى پوشان در شرایطى روز شنبه تمرین کردند 

که خدابنده لو غایب بزرگ این تمرین بود.
این هافبــک باتجربــه 24 ســاله همچنین در 
مصاحبه اى اعلام کرد که شرایط ماندن در مس 
را ندارد و مى خواهد به پرسپولیس برود. او حتى در 
این گفت وگو از هواداران رفسنجانى نیز خداحافظى 
کرده بود!با این حال مســئولان مس رفسنجان 
غیبت خدابنده لو در تمرینات را غیرقانونى مى دانند. 
مسى ها در صورتى که خدابنده لو به تمرینات تیم 
برنگردد، قصد دارند از طریــق مجارى حقوقى 
این موضوع را پیگیر شوند. این در حالى است که 
هافبک مد نظر پرسپولیس هم قصد دارد با استناد 
به مسائل مربوط به پرداختى هایش به دفاع از خود 

بپردازد و از مس رفسنجان جدا شود.
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رسانه عربستانى خبر انتقال هافبک غنایى به سپاهان را بازتاب داد.
«سپاهان با غافلگیرى از جنس غنا مقابل الهلال»، این تیتر سایت سعودى اسپورت از تجدیدقواى زردهاى اصفهان 

پیش از دیدار پنجشنبه در لیگ قهرمانان آسیا است.
. رسانه عربستانى مى نویسد که باشگاه سپاهان روز دوشنبه میزبان لژیونر غنایى جدیدش بود تا قبل از دیدار پنجشنبه 

مقابل الهلال در لیگ قهرمانان آسیا تجدیدقوا کند.
عیسى عباس، وینگر غنایى جدید تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان که به تازگى به این تیم پیوسته، براى حضور در 
تمرینات طلایى پوشان بامداد دوشنبه وارد اصفهان شد.  قرار است این بازیکن در تمرینات سپاهان حاضر شود و در 

کنار دیگر بازیکنان زیر نظر ژوزه مورایس به تمرین بپردازد. 
 گفتنى است با توجه به درخواست ژوزه مورایس و پیگیرى هاى هیأت مدیره و مدیرعامل باشگاه، عیسى عباس، وینگر 
غنایى تیم چاوز پرتغال با قراردادى قرضى به مدت نیم فصل به سپاهان پیوست. این وینگر 25 ساله غنایى سابقه بازى 

در تیم هاى رییکا کرواسى، توئنته هلند و ماینتس آلمان و همچنین تیم ملى امید غنا را دارد.
کاروان الهلال قرار است امروز(سه شنبه) راهى ایران شود.

باشگاه الوصل امارات همچنان درصدد جذب یک مدافع راست است و رامین رضاییان جدى ترین گزینه آنها محسوب 
مى شود. این باشگاه اماراتى مدتى پیش به رضاییان پیشنهاد داد، ولى قبل از اینکه همه چیز به صورت رسمى جلو برود، 

رضاییان به این پیشنهاد پاسخ منفى داد و اعلام کرد که دوست دارد در سپاهان فوتبالش را ادامه دهد. 
بر اساس این گزارش، باشگاه الوصل دوباره به رضاییان پیشنهاد داده است تا این بازیکن فوتبالش را در لیگ امارات 
ادامه دهد. این بازیکن تحت قرارداد باشگاه سپاهان اســت، ولى ظاهراً در قراردادش بند جدایى وجود دارد. باید دید 

رضاییان این بار در مورد پیشنهاد باشگاه الوصل چه تصمیمى خواهد گرفت.

چشم سعودی ها 
به تجدیدقوای سپاهان افتاد

پیشنهاد دوباره 
الوصل امارات به رامین رضاییان

بمب نقل و انتقالات
 ترکید!

نویدکیا در انتظار 
بازگشت بازیکن 
مدنظر پرسپولیس



صاحب امتیاز: شرکت رسانه گستر نصف جهان

فرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسىفرهنگى، اجتماعى،اقتصادى و سیاسى

ــده و نشــانه هــاى نبــوت بــر آن قــرار  ــاب باقــى مان قــرآن کت
گرفتــه و مســیر حرکــت ســنت اســت و ســرانجام نیکــو بــدان 
ــد، هــلاك شــود و هــر کــه  ــا کن بازگردد.هرکــس کــه ادع
دروغ بنــدد بــه مقصــود نرســد و هرکــه بــا حــق ســتیزد، خــود 
تبــاه شــود.نادان را در نادانــى همیــن بــس، کــه مقــدار خویــش 

نمــى شناســد.
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مدیر ناحیه آهن ســازى فولاد مبارکه گفت: از ابتداى آذرماه سال جارى ظرفیت تولید 
روزانه 25 هزار تن آهن اسفنجى در این شرکت به 8 هزار تن در روز کاهش  یافت و این 

رقم از دهم بهمن ماه کاملاً متوقف و به صفر رسیده است.
داریوش رشیدى اظهار داشــت: در ســال هاى اخیر با توجه  به نقش صنعت فولاد در 
توســعه اقتصادى کشورهاى توســعه یافته و یا درحال توسعه، شــاهدیم که همچنان 
سرمایه گذارى هاى زیادى بر اساس مزیت هاى نسبىِ موجود در کشورها در این صنعت 
انجام شده است. در زنجیره فولاد و مشخصاً در تولید گندله و آهن اسفنجى، گاز به عنوان 
ماده اولیه در فرایند احیاى فولاد و تولید آهن اسفنجى نقش بى بدیلى دارد. در کشور ما 
نیز وجود منابع عظیم گازى مزیت نسبى بوده و تولید فولاد در کشورمان را توجیه پذیر 

مى کند.
وى با تأکید بر اینکه امروزه بزرگ ترین ظرفیت تولید آهن اســفنجى کشور در شرکت 
فولاد مبارکه ایجاد شده است، گفت: متأسفانه به دلیل محدودیت هاى تأمین گاز موردنیاز 
واحدهاى احیا مستقیم این شــرکت، تولید آهن اســفنجى در فولاد مبارکه هر سال با 

چالش هاى جدى ترى مواجه مى شود.

به گفته مدیر ناحیه آهن سازى، با اعمال محدودیت گاز ایجادشده براى واحدهاى احیا 
مستقیم فولاد مبارکه از ابتداى آذرماه سال جارى، ظرفیت تولید روزانه 25 هزار تن آهن 
اسفنجى در این شرکت به 8 هزار تن در روز کاهش  یافته و با توجه  به روند مصرف گاز 
کشور و اعمال محدودیت هاى شدیدتر که طى سال هاى اخیر بى سابقه بوده، تولید آهن 

اسفنجى در این شرکت از دهم بهمن ماه کاملاً متوقف و به صفر رسیده است.
رشــیدى خاطرنشــان کرد: در پى اعمال این محدودیت ها که عملاً امکان تولید آهن 
اسفنجى موردنیاز واحد فولادسازى در شرکت را غیرممکن ساخته، متأسفانه احتمال وارد 
شدن خسارت هاى اقتصادى زیاد و همچنین تعطیلى کارخانه ها پایین دستى در شرایط 

ویژه و حساس فعلى کشور به وجود آمده است.
 وى تأکید کرد: محدودیت هاى مصرف گاز که سالیان زیادى است این صنعت را با چالش 
جدى مواجه کرده، امروز به مشــکل مزمن صنعت فولاد کشور مبدل شده و استفاده از 

ظرفیت هاى موجود را به شدت کاهش داده است.
مدیر ناحیه آهن سازى فولاد مبارکه درباره راهکارهاى بهبود این شرایط گفت: باید براى 
رفع این محدودیت ها چاره اندیشى اساســى کرد. به نظر مى رسد با بهینه سازى فرایند 
مصارف خانگى، بهره ورى در مصرف و همچنین سرمایه گذارى در توسعه میدان هاى 

گازى کشور مى توان گام هاى تأثیرگذارى براى حل این مشکل برداشت.
وى تصریح کرد: اگرچه با توجه  به شرایط و پیش بینى هاى صورت گرفته، تعمیرات اساسى 
واحدهاى احیا مســتقیم در زمان محدودیت هاى مصرف گاز انجام شده و آماده تولید با 
تمام ظرفیت هستیم، اما طى این مدت فرصت تولید حدود 500 هزار تن آهن اسفنجى 
را از دست  داده ایم و پیش بینى مى شــود در صورت تداوم روند محدودیت ها، این مقدار 

تا پایان بهمن ماه به 700 هزار تن افزایش یابد که زیان ناشى از آن قابل جبران نیست.
وى اظهار امیدوارى کرد با همکارى و مساعدت سازمان هاى ذى ربط، براى تأمین پایدار 
گاز موردنیاز خطوط تولید فولاد مبارکه چاره اندیشى عاجلى انجام شود تا فولاد مبارکه که 
امروز دارنده بزرگ ترین مُدول هاى احیا مستقیم دنیاست مجدداً بتواند با تولید حداکثرى 
آهن اسفنجى، نه تنها آهن اسفنجى موردنیاز واحد فولادسازى خود را تأمین کند، بلکه 

براى ذى نفعان، رونق اقتصادى و آبادانى کشور منشأ اثر باشد.

مدیر ناحیه آهن سازى فولاد مبارکه اعلام کرد؛

محدودیت مصرف گاز، تولید
 آهن اسفنجى را به صفر رساند

مدیر عامــل، معاونین و جمعــى از مدیران و 
کارکنان آبفاى استان اصفهان همگام با مردم 
ولایتمدار و انقلابى شــهر اصفهــان با حضور 
پرشور در راهپیمایى 22 بهمن، بار دیگر با آرمان 
هاى والاى حضرت امام (ره) و شهداى گرانقدر 

انقلاب تجدید بیعت کردند.
همزمان بــا چهل و پنجمین ســالروز پیروزى 
انقلاب شکوهمند اسلامى و یوم ا... 22 بهمن، 
کارکنان آبفا در تمام شهرها و روستاهاى استان 
نیز همگام با آحــاد مردم با حضور پرشــور و 
گسترده در مراســم راهپیمایى، با آرمان هاى 
انقــلاب و جمهورى اســلامى، تجدید میثاق 

کردند.
حاضرین در این مراسم با شــعارهاى مرگ بر 
آمریکا، مرگ بر اســرائیل و …. انزجار خود را 
از استکبار جهانى نشــان دادند و با آرمان هاى 
امام راحل و شــهداى گرانقدر انقلاب تجدید 

بیعت کردند.
گفتنى است میز خدمت شرکت آب و فاضلاب 
اســتان اصفهان بــه منظور پاســخگویى به 
مشــترکین این شــرکت با حضور مدیر عامل 
آبفاى استان در حاشیه مراســم راهپیمایى در 

میدان امام خمینى (ره) بر پا شد.

 برپایى میز خدمت آبفا 
بهره برداری از پروژه های مخابراتیدر راهپیمایى 22 بهمن

 سمیرم  در دهه فجر 

به مناســبت دهه فجر انقلاب اسلامى و در 
آســتانه چهل و پنجمین ســالگرد پیروزى 
انقلاب، مراسم افتتاح و بهره بردارى از پروژه 
هاى مخابراتى شهرســتان سمیرم با حضور 
جمعى از مسئولین استانى و محلى برگزار شد.
به گزارش روابط عمومــى مخابرات منطقه 
اصفهان، معاون ارتباطات ســیار مخابرات 
منطقه اصفهان در این مراســم که با حضور 
محمود حقیقت سرشــت معاون هماهنگى 
امــور اقتصادى اســتاندارى اصفهان، اصغر 
هدایت فرمانــدار ســمیرم، ابراهیم امیدى 
رئیــس اداره مخابرات ســمیرم و جمعى از 
مسئولین این شهرستان برگزار شد؛ با اشاره 
به طرح هاى افتتاح شده گفت: این طرح ها 
که با اعتبارى بالغ بــر 570 میلیارد ریال در 
حوزه هاى ثابت، سیار و دیتا افتتاح شده، تاثیر 
بسزایى در افزایش کیفیت و سرعت سرویس 
هاى مخابراتى و ارتباطى در سطح شهرستان 

خواهد داشت.
مهران قدوســى افزود: این طرح ها شامل: 

احداث و راه اندازى سایت هاى همراه اول در 
شهرهاى سمیرم و بیده، روستاهاى عشایرى 
سرتنگ شهید، عشــایرى لاى سرخ، کرم 
آباد، ضرغام آباد و نرمه، احداث و راه اندازى 
سایت جدید با تکنولوژى هاى باند پهن همراه 
اول در شبکه بهداشت سمیرم، احداث و راه 
اندازى ســایت جدید با تکنولوژى هاى باند 
پهن همراه اول در گل افشان، اجراى پروژه 
فیبر نورى شهر سمیرم و بخشدارى هاى فتح 
آباد، بیده و کمه، توسعه شبکه انتقال و اجراى 
ترانسمیشن شهر ســمیرم و توسعه ظرفیت 

شبکه دیتا مى باشد. 
ابراهیــم امیــدى رئیــس اداره مخابرات 
شهرستان ســمیرم نیز در پایان این مراسم، 
ضمن قدردانى از حضور و حمایت مسئولین 
شهرستان، گزارشى از عملکرد و دستاوردهاى 
اداره مخابرات سمیرم در سال جارى ارائه داد 
و از برنامه هاى آینده این اداره در راســتاى 
توسعه و بهبود خدمات ارتباطى در شهرستان 

سمیرم سخن گفت.

دریا قدرتى پور
مدیر کل تأمین اجتماعى استان اصفهان در یک مصاحبه مطبوعاتى 
که جمعى از خبرنگاران حضور داشتند ضمن تبریک ایام ا... دهه فجر و 
سالروز پیروزى انقلاب اسلامى با اشاره به عملکرد این سازمان گفت: 
سازمان تأمین اجتماعى سازمانى غیر دولتى و عمومى با استقلال 
مالى است که منابعش را خودش تأمین مى کند و بودجه دولتى ندارد. 
با توجه به این موضوع این سازمان با مسائلى اساسى مواجه است و از 

این رو باید منابع، توسط خود سازمان تأمین شود.
 مرتضى حاجى کاظمى با بیان اینکه 52 درصد جمعیت کشــور با 
45 میلیون مخاطب تحت پوشش سازمان تأمین اجتماعى هستند، 
اظهار داشت:  همچنین 68 درصد جمعیت استان اصفهان که حدود 
ســه میلیون و 704 هزار نفر مى شــوند، مخاطب تأمین اجتماعى 
هستند؛ از این رو طبیعى است که شعب این سازمان نسبت به ادارات 

و سازمان هاى دیگر شلوغ باشد.
وى بیان کرد: فرهنگ بیمه اى در اصفهان باعث شده که 12 تا 13

درصد جمعیت اصفهان از نرُم کشور بالاتر باشد. حاجى کاظمى در 
ادامه، تعداد بیمه شدگان اصلى این ســازمان را یک میلیون و 273
هزار نفر دانست و تصریح کرد: 409 هزار مستمرى بگیر با افراد تبعى 

مخاطب مستقیم ما را تشکیل مى دهند.

مدیر کل تأمین اجتماعى اســتان اصفهان افزود: بیمه شدگان طى 
مدت مشابه سالجارى نســبت به سال گذشــته 2/6 درصد رشد

 داشته اند.
حاجى کاظمى در ادامه در خصوص پرداخت مستمرى ها نیز گفت: 
به طور میانگین امسال سه میلیارد و 200 میلیون تومان مستمرى 
پرداخت کردیم که با عیدى که قرار اســت پرداخت کنیم این مبلغ 
اضافه تر نیز خواهد شد. وى گفت: تعهدات کوتاه مدت ما نیز که شامل 
غرامت بسترى، هدیه ازدواج و غیره مى شود 45 میلیارد تومان است.

مدیر کل تأمین اجتماعى استان اصفهان افزود: 95 میلیارد تومان نیز 
بیمه بیکارى به 14 هزار و 16 نفر پرداخت کرده ایم.

وى در ادامه گفت: در زمینه مقررى بگیران بیمه بیکارى نیز مى توان 
این نکته را گفت که در سال هاى اخیر مقررى بگیران بیمه بیکارى رو 
به کاهش رفته اند و اکنون آمار این افراد به 14 هزار نفر رسیده است 

و کمتر از این هم خواهند شد. 
این مقام تأمین اجتماعى با اعلام اینکه بزرگترین مشــکل ما این 
است که خروجى هاى سازمان ما، تناسبى با ورودى ها ندارد اظهار 
داشت:در کل کشور این نسبت 4/2 درصد است و در استان اصفهان 
3/4 درصد است که این موضوع دغدغه اى را بین مردم ایجاد کرده 
که ممکن است سازمان تأمین اجتماعى ورشکسته شود در حالى که 

این واژه مصداق ندارد.
حاجى کاظمى ادامه داد: در تمام دنیا این اتفاقات وجود دارد و در این 
زمینه تمهیداتى اندیشیده شــده و مردم نباید نگران باشند و اگر به 
نقطه سر به سر نزدیک شــویم قوانین باید اصلاح و سهم دولت نیز 

اضافه شود.
وى با بیان اینکه هزینه هاى دیگر مانند درمان نیز بسیار سنگین است، 
افزود: درخصوص صندوق هاى بین نسلى بازنشستگى پایدارى منابع 
بسیار اهمیت دارد و در سال هاى اخیر دیدیم که برخى از صندوق ها به 

ورشکستگى رسیدند و هزینه هاى آن ها به دولت سربار شد.
مدیرکل تأمین اجتماعى استان اصفهان گفت: ما منابع را خودمان از 
محل حق بیمه ها، شرکاى اجتماعى که کارفرماها هستند و درصدى 

نیز از طریق دولت و از محل سرمایه گذارى ها تأمین مى کنیم.
وى تصریح کرد: مشکلى که اکنون با آن درگیر هستیم، بحث منابع 
است؛ براســاس قوانین تقریباً 27 مورد حق بیمه دریافتى را باید به 
حساب دولت بگذاریم که از دیون دولت به حساب مى آید و این مبالغ 
در سال هاى متمادى روى هم جمع شده است و دولت نمى تواند آن 

را یک جا پرداخت کند.
حاجى کاظمى افزود: دولت باید دیون خود را به صندوق هاى بیمه اى 

پرداخت کند و با این کار به بهبود خدمت رسانى بیمه ها کمک کند. 
وى گفت: بیمه دانشجویى و بیمه بانوان خانه دار، نسبت ما را بهبود 
بخشیده و از این طریق توانسته ایم دو سال به عمر سازمانى اضافه 

کنیم.
مدیر کل تأمین اجتماعى استان اصفهان ادامه داد: با شناسایى بیمه 
شدگان جدید بیمه هاى مشاغل آزاد و توافقى ها 2/3 درصد تا آذرماه 
رشد داشته ایم که کمک کرده که پایدارى صندوق را افزایش دهیم.

حاجى کاظمى اضافه کرد: امید است که با تحول در ارائه خدمت با 
استفاده از سیستم هوشمند، هرچه بیشتر به عدالت اجتماعى برسیم 
چرا که رویکرد کلى سازمان تأمین اجتماعى نیز در راستاى اعتماد 

است.
وى ادامه داد: ما از فرصت دوران کرونا استفاده کردیم تا در این رابطه 
خدمت رسانى بیشترى داشته باشیم و با توجه به حجم مخاطبى که 
داریم سعى کرده ایم وارد خدمات غیر حضورى و هوشمند شویم که 

البته ورود کامل و کافى به این موضوع زمانبر است.
مدیرکل تأمیــن اجتماعى اســتان اصفهان با اشــاره به اهمیت 
فرهنگ سازى براى رو آوردن مردم به سمت خدمات غیرحضورى، 
افزود: با ســامانه 1420 افراد مى توانند به  صورت تلفنى، پیامکى و 
اینترنتى مشــاوره غیرحضورى دریافت کنند و به مشکلات آن ها 

رسیدگى مى شود. وى ادامه داد: این سامانه 24 ساعته فعال است و 
روزانه 20 هزار مراجعه غیرحضورى داریم.

حاجى کاظمى افزود: با ارائــه 30 خدمت 70 میلیون بار مراجعه کم 
خواهد شد و در موضوع هوشمندسازى از این ماه به صورت پایلوت، 
لیست هاى بیمه شدگان هم هوشمند مى شود و کارفرماها مى توانند 
منظم تر عمل کنند چرا که تا قبل از این کارفرما نمى دانســتند که 
لیست بیمه او درست رد شــده یا خیر و بدهکار مى شدند اما اکنون 
سعى شده که دغدغه هایشان در لیست هوشمند از این طریق رفع 
شود و از کانال هاى مختلف به آنها اطلاع رسانى مى شود و امیدواریم 

رضایتمندى در این رابطه در سطح بالاترى اتفاق بیفتد.
مدیرکل تأمین اجتماعى استان اصفهان در ادامه هدف غایى سازمان 
تأمین اجتماعى را رعایت عدالت و افزایش اعتماد برشمرد و اظهار 
داشت: سعى کرده ایم که با افزایش اعتماد براى بیمه شدگان، خدمات 
ساده تر و راحت ترى به مردم ارائه شــود و مخاطبانمان، دسترسى 

بهترى به حقوق خود پیدا کنند.
وى با اشــاره به تــلاش تأمین اجتماعــى براى بهبود شــرایط 
خدمت رســانى به مردم، تصریح کرد: بســیارى از خدمات تأمین 
اجتماعى که در حدود 40 خدمت مى شود، غیرحضورى و هوشمند 
شده است و در تلاش هســتیم تا خدمات را ســاده تر و دقیق تر به 

مخاطبان برسانیم.
حاجى کاظمى خاطرنشان کرد: نکته مهم این است که تغییر جهت از 
ارائه خدمات حضورى به غیرحضورى نیاز به فرهنگ سازى دارد که 
به سادگى رخ نمى دهد و بخشى از مخاطبان در ابتداى امر در برابر این 

موضوع مقاومت مى کنند.
وى با بیان اینکه تغییر فرهنگ نیاز به اطلاع رسانى بیشتر دارد، اظهار 
داشت: لازم است با فرهنگ سازى در استان و در سطوح پایین تر به 
تغییر رویه در کل کشور برسیم و در مسیرهاى اطلاع رسانى و ارتباط 

با مردم به کمک رسانه ها و خبرنگاران نیاز داریم.
وى در پایان سخنان خود و در پاسخ به ســوال «نصف جهان» در 
رابطه با افزایش سن بازنشستگى و تعیین تکلیف کسانى که شامل 
این قوانین مى شــوند نیز گفت: براى خود ما هم هنوز جزییات این 
قانون شفاف نیست و تنها در کلیات این قانون، عنوان شده که سن 

بازنشستگى دو سال افزایش یافته است.
حاجى کاظمى ادامه داد: باید آیین نامه ها طبق نرخ رشــد جمعیت 
و ســن امید به زندگى نوشته شــود و قرار اســت این موضوع به 
صورت پلکانى بــراى افرادى که مى خواهند بازنشســته شــوند 
در نظر گرفته شــود تا ناتــرازى صندوق هاى بازنشســتگى هم

 مرتفع شود.

مدیر کل تأمین اجتماعى استان اصفهان:

سامانه 1420 به مشکلات بیمه شدگان
 به شکل غیر حضورى رسیدگى مى کند


